
AVRUPA Hareketlilik Haftası’nda
Yunusemre Belediyesi’nden anlamı

çalışma. Belediye, hareketliliği destek-
lemek, çevre bilinci oluşturmak
amacıyla bisiklet ya da yürüyerek işe
gelen personellere Yunus Park Mey-
dan Restorant’ta o güne özel indirim
uyguladı. Yunusemre Belediye
Başkan Yardımcısı Hakan Gürtunca,
günlük hayatta sağlık için düzenli spor
yapılması gerektiğini hatırlatarak bu
konuda duyarlı davranan belediye
personeline teşekkür etti. 

AVRUPA HAREKETLİLİK HAFTASI KUTLANDI

ŞEHZADELER Belediye Başkanı Gülşah Durbay,
belediye binası yanında yer alan Havuzlu Çarşı es-

nafıyla düzenlenen kahvaltı programına katıldı. Başkan
Durbay, esnafın sorunlarını dinleyerek devam eden
belediye çalışmaları hakkında esnaflara bilgiler verdi.
Başkan Durbay, Havuzlu Çarşı’da Şehzadeler için plan-
lanan projeler hakkında bilgi verirken, esnafla samimi bir
sohbet gerçekleştirdi. Esnaflar ise Durbay’a belediyenin
desteklerinden dolayı teşekkürlerini sundu. Durbay,  yerel
işletmelerin kalkınmasına önem verdiklerini belirtti. 

DURBAY: “YEREL İŞLETMELERİN KALKINMASINA ÖNEM VERİYORUZ”

AK PARTİ Batman Milletvekili Ferhat
Nasıroğlu’na ait olan Fernas Madenci-

lik önünde, haklarını aramak için basın
açıklaması yapmak isteyen maden işçileri
polis engeliyle karşılaştı. İşçilerin basın
açıklaması yapmalarına, güvenlik gerek-
çesiyle izin verilmedi. İşçiler birkaç metre
ötede açıklama yapmak istese de polis
tekrar müdahale etti. Polislerden biri canlı
yayında "Kimseyi ters kelepçeyle gözaltı-
na almıyoruz" dese de, işçilerin ters ke-
lepçeyle gözaltına aldığı görüldü. Bir işçi-
nin elektrik direğine tırmanarak protesto
ettiği olayda, işçilerin hak arayışları polis
müdahalesiyle engellenmiş oldu.

MADENCİLERİN HAK ARAYIŞI ENGELLENİYOR
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AK Parti Batman Milletvekili Ferhat Nasıroğlu’na ait olan Soma Fernas Madencilik
önünde açıklama yapmak isteyen maden işçileri, polisin sert müdahalesiyle karşılaştı 
“Kimseyi ters kelepçe ile gözaltına almıyoruz” diyen polis, işçileri ters kelepçeyle gözaltına aldı

Bağımsız Maden İş Sendikası’na
üye oldukları gerekçesiyle Soma
Fernas işten çıkarılan Somalı
maden işçilerinin protestoları
devam ediyor. Günlerdir direnen
Fernas Madencilik işçileri, Fer-
nas Madencilik önünde basın
açıklaması yapmaya çalışırken
polis müdahalesiyle karşılaştı.

POLİS EYLEMCİLERE 
İŞTE BÖYLE MÜDAHALE ETTİ

SOMALI MADEN iŞÇiLERiNE
“TERS KELEPÇE” GOZALTI!

MANİSA Celal Bayar Üniversitesi
Tıp Fakültesi’ne 2024-2025 eği-

tim- öğretim yılında katılan geleceğin
doktorlarına ‘Beyaz Önlük Giyme’
töreni düzenledi. 253 Tıp Fakültesi
birinci sınıf öğrencisi önlük giyerek
hekimliğe giden yolda ilk adımı at-
manın mutluluğunu yaşadı.

Esnaf tartışmasında 
sokağa kan aktı!

MANİSA’NIN Şehzadeler
ilçesinde aynı sokakta

karşılıklı dükkanları bulunan iki
esnaf arasında çıkan tartışma
büyüyünce kafe işletmecisi
D.U. karşısındaki telefoncu
dükkanına kurşun yağdırmaya
başladı. Telefoncu dükkanının
camlarının kırıldığı olayda aynı
sokaktaki başka bir esnaf
tarafından durdurulmaya
çalışılan D.U.'nun silahından
çıkan mermilerden ikisi ise
telefon dükkanı sahibinin
kardeşi olan M.Ç.S.'nin iki ba-
cağına isabet etti. 

Kula’da anonsları artık o yapmayacak!
KULA Belediyesi İlan
Servisi'nde çalışan Zeliha

Özman 18 yıllık süre zarfında
ilçedeki vefat, kayıp, etkinlikler
ve önemli duyuruları belediye
anons sistemi aracılığıyla
halka duyuruyordu.

MANİSA’DA 2009’dan 2024 yılına kadar
Milliyetçi Hareket Partisi’nden belediye

başkanlığı ve büyükşehir belediye başkan-
lığı görevinde bulunan Cengiz Ergün, Mil-
liyetçi Hareket Partisi Genel Başkanı Devlet
Bahçeli’yi ziyaret etti. Ziyaret  MHP lideri De-
vlet Bahçeli’nin Genel Merkez’deki
makamında gerçekleşti. Cengiz Ergün, daha
sonra da MHP Genel Başkan Yardımcısı
Sadir Durmaz ile de bir araya geldi. 

BULUŞMA MHP GENEL MERKEZİNDE GERÇEKLEŞTİ

Başkan Durbay Havuzlu Çarşı esnafıyla
kahvaltıda buluştu

Selçuk Bayraktar’dan
Başkan Kara’ya mektup

TÜRKİYE’NİN ilk milli S/İHA sis-
temlerinin ve ilk milli insansız

savaş uçağı Bayraktar KIZILEL-
MA'nın mimarı olan Selçuk Bayrak-
tar, Demirci Belediye Başkanı Erkan
Kara’ya mektup gönderdi. Bayraktar
mektupta, Demirci Akıncıları’nın
torunlarına selamlarını iletti.

MCBU’nün hekim adayları
beyaz önlükleri giydi

Işe bisikletle giden indirimi kaptı

6’da

5’te

2’de

2’de

3’te

9’da
4’te

7’de

Cengiz Ergün’den 
Bahçeli’ye ziyaret
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Cansu MERİÇ

Cansu MERİÇ

manisa Celal Bayar Üni-
versitesi Tıp Fakültesi’ne 2024-
2025 eğitim- öğretim yılında
katılan geleceğin doktorlarına
‘Beyaz Önlük Giyme’ töreni dü-
zenledi.

MCBÜ Sağlık Yerleşkesi
Süleyman Demirel Kültür Mer-

kezi’nde gerçekleştirilen tö-
rende 253 Tıp Fakültesi birinci
sınıf öğrencisi önlük giyerek he-
kimliğe giden yolda ilk adımı
atmanın heyecanı ve mutlulu-
ğunu yaşadı.

Rektör Prof. Dr. Rana Kibar
törende yaptığı konuşmada,
doktorluğun sadece bir meslek
değil, aynı zamanda derin bir

insanlık görevi olduğunu ifade
ederek, “Doktorluk sağlık ve
şifa sunmanın ötesinde, insan
hayatına dokunmak ve onun
kalitesini artırmak için bilgi, em-
pati ve etik değerlerle yürütülen
bir sanattır. İbn Sina'nın dediği
gibi, "İyi bir doktor, hastanın
yalnızca fiziksel belirtilerini
değil, ruhsal ve duygusal duru-

munu da dikkate alır." Bu anla-
yış, tıbbın yalnızca teknik bir
beceri değil, aynı zamanda
insan olmanın en derin boyutla-
rını içerdiğini gösteriyor. Sizler
de bu bilinci ve yaklaşımı her
adımınızda rehber edinerek,
mesleğinizi en yüksek stan-
dartlarda icra edeceksiniz. Bu
yeni başlangıçta hepinize ba-
şarılar diliyorum. İnsanlık için
yaptığınız her katkının değerini
bilmenizi ve her zaman büyük
bir özveriyle ilerlemenizi te-
menni ediyorum” dedi.

Tören toplu fotoğraf çekimi
ile sona erdi.

MCBÜ Tıp Fakültesi’nde Beyaz Önlük
Giyme Töreni düzenlendi
MCBÜ Tıp Fakültesi’nde Beyaz Önlük
Giyme Töreni düzenlendi

Yunusemre Belediyesi
Avrupa Hareketlilik Hafta-
sı’nda hareketliliği destekle-
mek ve çevre bilinci
oluşturmak amacıyla işe bisik-
let ya da yürüyerek gelen be-
lediye personeline Yunus Park
Meydan Restorant’ta özel in-
dirim uyguladı. 

Avrupa Hareketlilik Haf-

tası’nda Yunusemre Belediye-
si’nden anlamı çalışma. Bele-
diye, hareketliliği
desteklemek, çevre bilinci
oluşturmak amacıyla bisiklet
ya da yürüyerek işe gelen per-
sonellere Yunus Park Meydan
Restorant’ta o güne özel indi-
rim uyguladı.

Etkinliğe katılan Yunu-
semre Belediye Başkan Yar-
dımcısı Hakan Gürtunca,

günlük hayatta sağlık için dü-
zenli spor yapılması gerekti-
ğini hatırlatarak bu konuda
duyarlı davranan belediye per-
soneline teşekkür etti. 

Türkiye Bisiklet Federas-
yonu Manisa Temsilcisi Remzi
Yıldız da etkinlikten dolayı far-
kındalık oluşturulduğu için Yu-
nusemre Belediyesi ve
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban’a teşekkür etti.

Yunusemre’den anlamlı çalışmaYunusemre’den anlamlı çalışma
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 40 42

DUYGU ECZANESİ
0236 250 52 50

ESRA ECZANESİ

BAHAR ECZANESİ 

0236 232 12 15

0236 234 40 29

NÖBETÇİ 
ECZANELER

18 Eylül 2024 Çarşamba

EMİNE BETÜL ECZANESİ
1851 - Amerika Birleşik Devletleri'nde New York Times gazetesi yayımlanmaya başlandı.
1890 - Japonya'da Ertuğrul Fırkateyni battı, kazadan sadece 69 denizci kurtarılabildi.
1921 - Sakarya Meydan Muharebesi'nin kazanılmasının ardından Mustafa Kemal Paşa,
Ankara'ya döndü.
1922 - Erdek ve Biga'nın kurtuluşu.
1923 - Hindistan Ulusal Kongresi, sivil itaatsizlik kampanyası başlattı.
1932 - Türkçe Ezan: Ezan Türkçe okundu.
1934 - Sovyetler Birliği, Milletler Cemiyeti'ne girdi.
1961 - Yassıada mahkûmları, Kayseri Cezaevi'ne nakledildi.
1970 - 8 aydır tutuklu bulunan öğrenci liderleri, Deniz Gezmiş ve Cihan Alptekin tahliye
edildiler.
1971 - Türkiye Güzeli Filiz Vural, Avrupa Güzeli seçildi.

GÜNÜN OLAYI

Esnafın tartışmasında kan aktı! 
MANİSA'NIN Şehzadeler il-

çesi Yarhasanlar Mahallesi
2108 Nolu sokakta karşılıklı
dükkanları bulunan iki esnaf
arasında çıkan tartışma büyü-
yünce Kafe işletmecisi D.U.
karşısındaki telefoncu dükka-
nına kurşun yağdırmaya baş-

ladı. Telefoncu dükkanının
camlarının kırıldığı olayda aynı
sokaktaki başka bir esnaf tara-
fından durdurulmaya çalışılan
D.U.'nun silahından çıkan mer-
milerden ikisi ise telefon dük-
kanı sahibinin kardeşi olan
M.Ç.S.'nin iki bacağına isabet

etti.
Yaralı
sağlık
ekip-
leri
tara-

fından
ambu-

lansla
hastaneye

kaldırılırken ha-
yati tehlikesinin bulunma-

dığı öğrenildi. Saldırgan D.U.
ise olayda kullandığı silahla bir-
likte olay yerinde emniyet güç-
lerine teslim oldu. İHA               

Manisa'nın Şehzadeler ilçesinde sevgi yolunda kar-
şılıklı dükkanları bulunan iki esnaf arasında yaşanan
tartışmada kan aktı. Bir kişinin yaralandığı olayla 
ilgili emniyet güçleri tarafından çalışma başlatıldı. 

kenevir operasyonu   
Jandarmadan 

MANİSA İl Jandarma Ko-
mutanlığı KOM Şube Müdür-
lüğü ekiplerince 3 ilçede
yapılan operasyonlarda 624
kök kenevir, yaklaşık 14 kilo-
gram esrar ile birlikte 3 şüp-
heli ele geçirildi. Gözaltına
alınan 3 kişiden ikisi çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı.   

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı KOM Şube Müdür-
lüğü ekiplerince Alaşehir,
Akhisar ve Gördes ilçelerinde

bugün yapılan operasyon-
larda 624 kök kenevir bitkisi,
13 kilo 753 gram kubar esrar,
738 gram kenevir tohumu, bir
adet hassas terazi, 1 adet ta-
banca, 1 adet ruhsatsız av tü-
feği, 1 adet uyuşturucu
madde kullanma aparatı ele
geçirildi. Gözaltına alınan 3
şahıstan 2’si çıkarıldığı mah-
kemece tutuklanarak ceza-
evine teslim edildi. 

İHA

Traktör devrildi: 1 ölü
MANİSA'NIN Akhisar ilçe-

sinde traktörün devrilmesi so-
nucu sürücü hayatını kaybetti.

Mustafa Tatlı'nın (84) kullan-
dığı traktör Kadıdağ Mahalle-
si'nde henüz belirlenemeyen
nedenden dolayı devrildi.

Çevredeki vatandaşların ih-
barı üzerine olay yerine sağlık
ve jandarma ekipleri sevk
edildi.

Sağlık ekipleri yaptığı kont-
rolde Tatlı'nın hayatını kaybetti-
ğini belirledi. AA

Ciple motosiklet çarpıştı:

MANİSA'NIN Yunusemre il-
çesinde ciple çarpışan moto-
sikletteki iki kişi yaralandı.

75. Yıl Bulvarı'nda seyreden
Sadettin G'nin kullandığı 35
CBR 969 plakalı motosiklet ile
5048. Sokak'tan ters yönde
ilerleyerek Menemen Caddesi
Kavşağı’na çıkan İ.Ö’nün idare-
sindeki 45 ARZ 161 plakalı cip
çarpıştı.

Çarpışmanın etkisiyle savru-
lan motosikletteki sürücü Sa-
dettin G. ile yolcu Sebahattin E.
yaralandı.

Çevredekilerin ihbarı üzerine

kaza yerine polis ve sağlık ekibi
sevk edildi.

Yaralanan iki kişi ambulan-
sla hastaneye kaldırıldı.

Öte yandan trafik kazası,
çevredeki bir işletmenin güven-
lik kamerası kayıtlarına yansıdı.
AA

İki iki kişi yaralandı
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MAnİsA İl Tarım ve Orman
Müdürü Öztürk, "Kırkağaç'ta
kavunda en küçük bir zede-
lenme olmadan ocak ayında,
piyasada kavunun olmadığı bir
dönemde tüketiciye sunulsun
ve katma değer kazansın diye

büyük bir özen var" dedi.
Manisa’nın Kırkağaç ilçe-

sinde yetiştirilen, tadı, aroması
ve raf ömrüyle öne çıkan coğ-
rafi işaret tescilli Kırkağaç ka-
vunu, kış mevsiminde
tüketilmek üzere depolara kal-

dırılmaya başlandı.
Bakırçay Nehri'nin hayat

verdiği ovada yetiştirilen ka-
vunların olgunlaşmasıyla saba-
hın erken saatlerinde tarlalarda
mesaiye başlayan çiftçiler, bo-
zulmasına neden olacak bir ze-
delenme oluşturmamak için
topladıkları kavunları dikkatlice
traktörlere yüklüyor.

Zedelenmeden korumak
için yorgan ve battaniyelere sa-
rılarak taşınan kavunların bir
kısmı hemen satışa sunuluyor,
kalanı ise depolara taşınıyor.

Burada saplarından keten
ipliklerle bağlanıp ahşap sırık-
lara asılan kavunlar, kış ayla-
rında pazara sunulmak üzere
bekletiliyor.

Kırkağaçlı kavun üreticileri,
bu saklama metoduyla taze ka-
vunun olmadığı kış mevsiminde

tüketiciye kavun sunarak
katma değer sağlıyor.

"BEBEK GİBİ TAŞInIYOR"
Manisa İl Tarım ve Orman

Müdürü Metin Öztürk, AA mu-
habirine, il genelinde 16 bin
dekar alanda yıllık ortalama 48
ila 50 bin ton arasında kavun
üretildiğini belirtti.

Kırkağaç'ın kavunda marka-
laştığını kaydeden Öztürk, ilçe-
nin elverişli üretim koşulları
nedeniyle önemli bir kavun üre-
tim merkezi haline geldiğini,
2008 yılında coğrafi işaret alan
kavunun yanı sıra farklı kavun
çeşitlerinin üretiminin de yay-
gınlaştığını söyledi.

Öztürk, Kırkağaç kavunu-
nun kış sofralarına sunulabil-
mesiyle piyasadan talep
gördüğünü anlatarak, üreticile-
rin kavun depolama konu-
sunda önemli bir deneyime
sahip olduğunu dile getirdi.

Kavunların korunabilmesi
için büyük çaba sarf edildiğinin
altını çizen Öztürk, şöyle ko-
nuştu:

"Kırkağaç'ta kavunlar ha-

sattan sonra yorganlara sarıla-
rak adeta bir bebek gibi taşını-
yor. Daha sonra kadınların
elinde özenle askıya alınıyor.
Kırkağaç'ta kavunda en küçük
bir zedelenme olmadan ocak
ayında, piyasada kavunun ol-
madığı bir dönemde tüketiciye
sunulsun ve katma değer ka-
zansın diye büyük bir özen var.
Üreticilerimiz, bu emeğin karşı-
lığı olarak özel bir kazanç elde
ediyor."

YURT DIŞInA DA 
GÖnDERİLİYOR

Çoğunlukla iç pazarda tüke-
tilen kavun, yurt dışından da ilgi
görüyor.

Üretici ve tüccar Mehmet
Karakurşun, bu yıl yurt içinde
beklediği talebi görememesi
üzerine Almanya'daki firmayla
ihracat için görüştüklerini, ilk
etapta Stuttgart'a 20 ton kavun
gönderdiklerini anlattı.

Karakurşun, Almanya'ya
gönderdikleri ilk ürünlerin raf-
larla buluşmasının ardından
daha fazla talep beklediklerini
sözlerine ekledi. AA

Kırkağaç kavunu kış sofraları
için hazırlanıyor
Kırkağaç kavunu kış sofraları
için hazırlanıyor

ŞEHzADELER Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, Ha-
vuzlu Çarşı esnafıyla kahvaltı
programında bir araya gelerek
esnafın sorun ve taleplerini din-
ledi. Programda Başkan Yar-
dımcıları ve belediye yetkilileri
de hazır bulundu.

Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Gülşah Durbay, belediye
binası yanında yer alan Havuzlu
Çarşı esnafıyla düzenlenen
kahvaltı programına katıldı.
Başkan Durbay, esnafın sorun-
larını dinleyerek devam eden
belediye çalışmaları hakkında

esnaflara bilgiler verdi.
Düzenlenen kahvaltı progra-

mında, Başkan Gülşah Dur-
bay’a Belediye Başkan
Yardımcıları Yenal Yıldırım,
Hakan Şimşek, Erdem Yıldırım,
Belediye Meclis Üyesi Gökay
Budak ve Şehzadeler Mühen-
dislik A.Ş Genel Müdürü Umut
Çetin eşlik etti. Esnafın sorunla-
rını dinleyen Durbay, mevcut
çalışmaları değerlendirdi ve be-
lediye olarak sorunların çözü-
müne yönelik adımlar
atacaklarını ifade etti.

Başkan Durbay, Havuzlu
Çarşı’da Şehzadeler için plan-
lanan projeler hakkında bilgi
verirken, esnafla samimi bir
sohbet gerçekleştirdi. Esnaflar
ise Durbay’a belediyenin des-
teklerinden dolayı teşekkürlerini
sundu.

Esnafların taleplerine yöne-
lik açıklamalarda bulunan Baş-

kan Durbay, belediye olarak
yerel işletmelerin kalkınmasına
önem verdiklerini belirtti.
Devam eden çalışmaların titiz-
likle takip edildiğini vurgulayan
Durbay, esnafın sorunlarının
kısa sürede çözülmesi için ge-
rekli adımların atılacağını söy-
ledi. Program, esnafların
önerilerinin not alınmasıyla son
buldu. Haber merkezi

Başkan Durbay, Havuzlu Çarşı
esnafıyla kahvaltıda buluştu
Başkan Durbay, Havuzlu Çarşı
esnafıyla kahvaltıda buluştu

TURGUTLU Belediye Baş-
kanı Çetin Akın'ın, vizyoner
projeleri arasında yer alan
Ekrem Gürel Kültür Merkezi ile
Kadın Sığınma ve Selvilitepe
Spor Kompleksi hızla ilerliyor.
Toplamda 79 milyon 320 bin
TL'lik bir yatırımla sürdürülen
projeler, şehrin sosyal ve sportif
altyapısını önemli ölçüde güç-
lendirecek.  Ekrem Gürel Kültür
Merkezi ve Kadın Sığınma Evi
projesi, Turgutlu'nun kültürel
yaşamını zenginleştirecek ve

sosyal destek sağlayacak. 35
milyon 580 bin TL bütçeye
sahip olan projenin inşaatı, şu
an itibarıyla yüzde 70 seviye-
sine ulaştı. Yapının tamamlan-
masının ardından Ekrem Gürel
Kültür Merkezi, çeşitli etkinlikler
ve gösterimler için uygun bir
mekan sağlarken, Kadın Sı-
ğınma Evi, kadınlara acil du-
rumlarda destek olacak. 

Selvilitepe Spor Kompleksi
ise, Turgutlu’nun spor imkanla-
rını artırmak amacıyla önemli

bir adım olacak. Çelik imalatı
süren spor salonunun inşaatı,
yüzde 40 seviyelerinde ilerliyor.
43 milyon 740 bin TL'lik yatırım
bedeli ile inşa edilen kompleks,
hem profesyonel spor etkinlik-
leri hem de halkın spor yapma
ihtiyaçlarını karşılayacak. 

"TURGUTLU'YA 
DEĞER KATACAK" 

Turgutlu Belediye Başkanı
Çetin Akın, projeler hakkında
şu açıklamalarda bulundu:
“Ekrem Gürel Kültür Merkezi ve

Kadın Sığınma Evi ile Selvili-
tepe Spor Kompleksi, şehrimi-
zin sosyal ve kültürel altyapısını
güçlendirecek önemli adımlar-
dır. Bu projeler, toplamda 79
milyon TL yatırım ile Turgut-
lu’nun gelişimine büyük katkı
sağlayacak. Modern projeleri-
miz hem kültürel etkinlikler hem
de spor aktiviteleri açısından
şehrimize büyük değer kata-
cak. Tüm ekip arkadaşlarıma
teşekkür eder, kolaylıklar dile-
rim.”  İHA

Turgutlu’nun vizyon projeleri hayata geçiyor 
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maNİSa’NIN Selendi ilçesi
nüfusuna kayıtlı uzman çavuş,
görev yaptığı Kuzey Kıbrıs
Türk Cumhuriyeti'nde (KKTC)
geçirdiği trafik kazasında ha-
yatını kaybetti. 

Kaza, Akdoğan-Vadili yolu
üzerinde meydana geldi. Mani-
sa’nın Selendi ilçesi nüfusuna
kayıtlı Uzman Çavuş Burak
Sefa Ürüm (32), FB 950 plakalı
aracıyla Vadili istikametine

doğru seyrederken direksiyon
hakimiyetini kaybetti. Yolun
karşısına geçen araç, karşı
yönden gelen İsmail K. (45) yö-
netimindeki HT 944 plakalı
araçla kafa kafaya çarpıştı.
İhbar üzerine bölgeye gelen
sağlık ekiplerince Gazimağusa
Devlet Hastanesi'ne kaldırılan
yaralı Burak Sefa Ürüm, yapı-
lan tüm müdahalelere rağmen
kurtarılamayarak hayatını kay-
betti. Diğer araç sürücüsü İs-
mail K. ve araçta bulunan
yolcular Ayşe Bayır K. (44) ile
Mustafa Efe K. (9) da yara-
landı. Yaralıların tedavileri Ga-
zimağusa Devlet
Hastanesi'nde sürdürülürken,

kazayla ilgili soruşturma başla-
tıldı.  

Hayatını kaybeden Uzman
Çavuş Burak Sefa Ürüm’ün eşi
Dudu Ürüm’ün 2 aylık hamile
olduğu öğrenildi. Ürüm'ün ce-
nazesinin uçakla önce İzmir'e,
ardından da karayoluyla mem-
leketi Manisa'nın Selendi ilçe-
sine getirildi.

UZmaN ÇaVUŞa 
SON VeDa  

Hayatını kaybeden 32 ya-
şındaki Uzman Çavuş Burak
Sefa Ürüm için memleketi
Manisa'nın Selendi ilçesinde
askeri cenaze töreni düzen-
lendi. Ürüm'ün Türk bayra-
ğına sarılı tabutu ilk olarak

baba evine getirildi. Annesi
Duru Ürüm ve kız kardeşleri
tabuta sarılıp ağlarken, 2 aylık
hamile eşi Kübra Ürüm ise
sakinleştirici iğnelerle güç-
lükle ayakta durabildi. Baba
evinde helallik alınmasının ar-
dından Ürüm'ün cenaze na-
mazı, öğle namazını müteakip
merkez Pazar Camiinde kı-
lındı. Cenaze törenine, Se-
lendi Kaymakamı Mustafa
İlker Kara, CHP Manisa Mil-
letvekilleri Bekir Başevirgen
ve Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu,
Selendi Belediye Başkanı
Murat Daban, askeri erkan ve
çok sayıda vatandaş katıldı.
İHa

Selendili uzman çavuş Kıbrıs’taki
kazada hayatını kaybetti 
Selendili uzman çavuş Kıbrıs’taki
kazada hayatını kaybetti 

SeNDİkaya üye oldukları
gerekçesiyle işten çıkarılan
Somalı maden işçilerinin pro-
testoları devam ediyor.

AK Parti Batman Milletve-
kili Ferhan Nasıroğlu’na ait
olan Fernas Madencilik
önünde, haklarını aramak için
basın açıklaması yapmak iste-
yen maden işçileri polis enge-
liyle karşılaştı. Açıklama
yapmak isteyen işçiler ters ke-
lepçe ile gözaltına alındı. Ya-

şanan gerginlik sırasında bir
işçi elektrik direğine tırmandı.

Günlerdir direnen Fernas
Madencilik işçileri, Fernas Ma-
dencilik önünde basın açıkla-
ması yapmaya çalışırken polis
müdahalesiyle karşılaştı. İşçi-
lerin basın açıklaması yapma-
larına, güvenlik gerekçesiyle
izin verilmedi.

İşçiler birkaç metre ötede
açıklama yapmak istese de
polis tekrar müdahale etti. Po-

lislerden biri canlı yayında
"Kimseyi ters kelepçeyle göz-
altına almıyoruz" dese de, iş-
çilerin ters kelepçeyle
gözaltına aldığı görüldü.

Bir işçinin elektrik direğine
tırmanarak protesto ettiği
olayda, işçilerin hak arayışları
polis müdahalesiyle engellen-
miş oldu. Haber merkezi

AK Parti Batman Milletvekili Ferhan Nasıroğlu’na ait olan Fernas Madencilik önünde açıklama yapmak isteyen maden işçileri,
polis müdahalesiyle karşılaştı… “Kimseyi ters kelepçe ile gözaltına almıyoruz” diyen polis, işçileri ters kelepçeyle gözaltına aldı

Somalı maden işçilerine bu kez Somalı maden işçilerine bu kez 
ters kelepçeli gözaltı!

maNİSa'Da 6 Eylül'de ara-
cın çarpması sonucu Manisa
Şehir Hastanesine kaldırılan
ancak 12 Eylül tarihinde beyin
ölümü gerçekleşen K.E. isimli
adam, 4 hastaya umut oldu.   

Bir aracın çarpmasına
bağlı beyin dokusu harabiyeti
ve beyin kanaması olan 61 ya-
şındaki K.E. isimli erkek hasta,

6 Eylül tarihinde Manisa Şehir
Hastanesi 3. Basamak Yoğun
Bakım Ünitesinde tedavi altına
alındı. 

12 Eylül tarihinde beyin
ölümü gerçekleşen hastayla il-
gili, hasta yakınlarının isteği
üzerine Manisa Şehir Hastanesi
Organ Nakli Koordinatör He-
kimi Dr. Önder Yıldırım ile gö-

rüşme sağlandı. Aile ile gerçek-
leştirilen görüşme sonrası
organ bağışı ve alımı için ge-
rekli yasal ve tıbbi prosedürler
tamamlandı. 

Gerekli yasal ve tıbbi pro-
sedürlerin tamamlanmasının
ardından, İzmir'den farklı has-
tanelerden gelen üç ayrı ekip
Organ Nakli Koordinatör he-

kimi Dr. Önder Yıldırım eşli-
ğinde Manisa Şehir Hastanesi
Ameliyathanesinde operas-
yonları başarılı bir şekilde ger-
çekleştirdi. Donörden alınan
karaciğer, sağ ve sol böbrek,
sağ ve sol kornea dört has-
taya umut oldu. 

Manisa Şehir Hastanesi
Organ Nakli Koordinatör He-

kimi Dr. Önder Yıldırım yaptığı
açıklamada, "Ülkemizde hâlâ
oldukça düşük seviyede olan
organ bağışı son derece
önemli ve hayati niteliktedir.
Özellikle kişinin hayattayken
tıbben ölümünden sonra or-
ganlarını bağışlaması, kalp ve
kornea gibi doku ve organların
nakli için son derece önem

taşır. Organ bağışı, organ yet-
mezliği olan hastalar için hayat
kurtarıcı bir tedavidir. 

Her bağış yeni bir hayattır. 3
organ ve 2 doku ile diğer in-
sanların yaşamına ve mevcut
olan hastalıklarının iyileşmesine
destek olan donörümüze ve ai-
lesine teşekkür ediyoruz." dedi.
İHa

Beyin ölümü gerçekleşti, 4 cana umut oldu   

Gölmarmara Beledi-
yesi, ilçedeki yeşil alanların ve
parkların hem sayısını artırmak
hem de mevcut alanları yenile-
mek amacıyla çalışmalarını sür-
dürüyor. 

Belediye, vatandaşların açık
havada keyifle sosyalleşebile-

ceği, çocukların güvenle oyun
oynayabileceği alanlar yarat-
mayı hedefliyor. Bu kapsamda,
Atatürk İlkokulu arkasındaki
park bakıma alındı. Parktaki atıl
durumdaki büfe kaldırılırken,
alanın ışıklandırması da yeni-
lendi. Çevre düzenleme çalış-
maları belediye ekipleri
tarafından sürdürülüyor. Bele-

diye yetkilileri, yapılan bu yeni-
lemelerle birlikte, parkın daha
güvenli ve kullanışlı bir hale ge-
leceğini belirtti. Vatandaşlar,
park ve yeşil alanların korun-
masına ve sayılarının artırılma-
sına yönelik çalışmalardan
memnuniyet duyarken, beledi-
yenin bu alandaki yatırımlarının
devam edeceği ifade edildi. 

Gölmarmara Belediyesi park ve yeşil alanları yeniliyor 
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Manisa’da 2009’dan
2024 yılına kadar Milliyetçi Ha-
reket Partisi’nden belediye
başkanlığı ve büyükşehir bele-
diye başkanlığı görevinde bulu-
nan Cengiz Ergün, Milliyetçi
Hareket Partisi Genel Başkanı
Devlet Bahçeli’yi ziyaret etti.

MHP lideri Devlet Bahçe-
li’nin Genel Merkez’deki maka-
mında gerçekleşen ziyaretten
fotoğraf paylaşan Cengiz
Ergün, “Milliyetçi Hareket Par-
tisi Genel Başkanımız, Sayın
Devlet Bahçeli’yi ziyaret ettik.
Kıymetli Genel Başkanımız,
Manisalı hemşehrilerimize
selam ve sevgilerini iletti. Gös-
termiş olduğu ilgi ve yakınlıktan
dolayı kendisine teşekkür edi-
yorum” dedi.

sadir dUrMaZ’a da
GiTTi

Cengiz Ergün, daha sonra

da MHP Genel Başkan Yardım-
cısı Sadir Durmaz ile de bir
araya geldi. 

31 MarT’Ta sEçiMi 
KaYBETMiŞTi

Cengiz Ergün, 2009-2014
döneminde MHP’den Manisa

Belediye Başkanı, 2014’ten
2024 yılına kadar da Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
olarak görev yapmıştı. Cengiz
Ergün, 31 Mart 2024’te yapılan
seçimde yine MHP’den aday
olmuş fakat seçimi kaybetmişti.

Manisa Büyükşehir Belediyesi eski başkanı Cengiz Ergün, MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli’yi makamında ziyaret etti

Cengiz Ergün’den Devlet Bahçeli’ye ziyaret

Manisa İl Emni-
yet Müdürü Fahri
Aktaş, İl Jan-
darma Komu-
tanlığı
görevine ata-
nan Tuğge-
neral İlhan
Şen’i ziyaret
etti. Ziyarette
Emniyet Müdür-
lüğü ile Jandarma
Komutanlığı arasındaki

iş birliği ve uyumun önemi vur-
gulandı.

Müdür Aktaş,
Tuğgeneral

İlhan Şen’e
yeni gör-
evinde ba-
şarılar
diledi.
Aktaş, iki
kurumun

Manisa’daki
güvenlik hiz-

metlerinde
önemli bir role sahip

olduğunu belirterek, uyumlu
çalışmalarının kentin güvenli-
ğine büyük katkı sağladığını
ifade etti. Ayrıca, Emniyet Mü-
dürlüğü ve Jandarma Komu-
tanlığı arasındaki
koordinasyonun güçlenerek
devam etmesi gerektiğini vur-
gulayan Aktaş, ortak çalışmala-
rın vatandaşların huzurunu ve
güvenliğini en üst seviyede tu-
tacağını söyledi.

Tuğgeneral İlhan Şen ise zi-
yaretinden dolayı Müdür
Aktaş’a teşekkür ederek, iki

kurum arasındaki güçlü iş birli-
ğini sürdürme noktasında ka-
rarlı olduklarını belirtti.

Ziyaret, karşılıklı iyi dilekler
ve başarı temennileriyle son
bulurken, Manisa’daki güvenlik

güçlerinin iş birliği içinde kentin
güvenliğini daha da ileriye taşı-
yacakları mesajı verildi.

Manisa İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, İl Jandarma Komutanlığı görevine atanan Tuğgeneral İlhan Şen’e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu

Müdür Aktaş’tan Jandarma Komutanı
İlhan Şen’e hayırlı olsun ziyareti
Müdür Aktaş’tan Jandarma Komutanı
İlhan Şen’e hayırlı olsun ziyareti

Manisa İl Emniyet Mü-
dürü Fahri Aktaş, İl Emniyet
Müdürü yardımcıları ile Ma-
nisa Polis Evi’ni ziyaret etti. 

Manisa İl Emniyet Müdürü

Fahri Aktaş, İl Emniyet Mü-
dürü yardımcıları ile birlikte
Manisa Polis Evi’ne ziyaret
gerçekleştirdi. Gerçekleştirilen
ziyarette genel güvenlik konu-
larının ele alındığı bir toplantı
yapıldı. 

Polis Evi’nde gerçekleştiri-
len ziyarette Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş ile İl Emniyet Mü-
dürü Yardımcıları ile asayiş,
trafik ve genel güvenlik konu-
larının ele alındığı istişare ve
değerlendirme toplantısı ya-

pıldı. Müdür Aktaş, gerçekleş-
tirilen ziyarette Manisa’da va-
tandaşların huzur ve güvenliği
için gece gündüz çalıştıklarını

belirtti. Toplantıda “Vatandaşın
huzuru, polisin gururudur” pa-
rolasıyla yola çıkan Emniyet
güçleri, kamu huzur ve güven-

liğinin sağlanması için mesai
mefhumu gözetmeksizin her
daim görevlerinin başında ola-
caklarını belirtti.

Polis Evi’nde güvenlik toplantısı yapıldı Polis Evi’nde güvenlik toplantısı yapıldı 

KırKağaç Belediyesi ve
Manisa Büyükşehir Belediyesi
iş birliğiyle yürütülen İlyaslar-
Tütenli arasındaki asfalt çalış-
maları başarıyla tamamlandı.
Bölge halkının ulaşımını daha
güvenli ve konforlu hale geti-
ren bu proje, büyük bir mem-
nuniyetle karşılandı.

Kırkağaç Belediye Başkanı
Üstün Dönmez, bu önemli ça-
lışmada emeği geçen herkese
teşekkürlerini iletti.

Başkan Dönmez, özellikle
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek ve ilgili
daire başkanlarına iş birliği
için minnettar olduklarını ifade
etti. "Bölgemizdeki yol sorun-
larını çözmek adına yürüttüğü-
müz çalışmalara hız
kesmeden devam edeceğiz"
diyen Dönmez, vatandaşların
ihtiyaçlarına yönelik projelerin

sürdürüleceğini belirtti.
Mahalle sakinleri, yapılan

bu yol çalışmasının ardından
memnuniyetlerini göstermek
amacıyla kurban keserek te-
şekkür ettiler. 

Mahalle halkı, yıllardır bek-
ledikleri bu hizmetin sağlan-
masından dolayı büyük sevinç
yaşadıklarını dile getirerek,
belediyelere desteklerini sun-
dular. Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi’nin katkılarıyla ger-
çekleştirilen bu çalışma saye-
sinde İlyaslar ve Tütenli
arasında hem güvenli hem de
rahat bir yolculuk imkânı sağ-
lanmış oldu.

İlyaslar-Tütenli arası asfalt çalışması tamamlandı

KırKağaç Belediyesi, Manisa Büyükşehir Belediyesi iş
birliğiyle Musahoca Mahallesi'nde yol tamiratı çalışmalarını
hızla tamamladı. Bozulmaların giderilmesi amacıyla gerçekleş-
tirilen rotmix yol tamiratı sayesinde yollar daha dayanıklı ve gü-
venli hale getirildi. Kırkağaç Belediye Başkanı Üstün Dönmez
ve Manisa Büyükşehir Belediyesi Kırkağaç İlçe Koordinatörü
Tayfur Yılmaz, Musahoca Mahallesi’ndeki çalışmaları yerinde
inceledi. Başkan Dönmez, vatandaşların ulaşımdaki konforunu
artırmak amacıyla benzer çalışmaların devam edeceğini belirtti.
Bu tür altyapı projelerinin süreceğini söyleyen Başkan Dönmez,
yol tamiratlarının ivedilikle yapılmasının bölge halkı için önemli
bir adım olduğunu vurguladı. Haber merkezi

Musahoca Mahallesi'nde
yol tamiratı yapıldı
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Türkiye’nin ilk milli
S/İHA sistemlerinin ve ilk milli
insansız savaş uçağı Bayrak-
tar KIZILELMA'nın mimarı olan
Selçuk Bayraktar, Demirci Be-
lediye Başkanı Erkan Kara’ya
mektup gönderdi.

Baykar Yönetim Kurulu
Başkanı, Teknoloji Lideri
(CTO)T3 Vakfı Mütevelli Heyeti
Başkanı ve TEKNOFEST Yö-
netim Kurulu Başkanı Selçuk
Bayraktar, Başkan Kara’nın
göndermiş olduğu hediye için
teşekkür mektubu yolladı.

Selçuk Bayraktar, gönder-
diği mektupta Başkan Ka-

ra’nın jesti için teşekkür ede-
rek, Milli Mücadele’de kahra-
manca savaşan Demirci
Akıncıları’nın torunlarına se-
lamlarını iletti.

Baykar Yönetim Kurulu
Başkanı Selçuk Bayraktar
mektubunda şu ifadelere yer
verdi: “Tarafıma iletmiş oldu-
ğunuz hediye için teşekkürle-
rimi sunarım. Bu nazik
jestinize karşılık olarak bende
size küçük bir hediye gönderi-
yorum. Güzel Egemizin şirin il-
çesi Demirci halkı için
yürüttüğünüz çalışmalarda ba-
şarılar diliyorum. Bu vesileyle
milli mücadelede destan
yazan Demirci Akıncıları’nın

torunları olan kıymetli Demirci
halkına en içten selamlarımı
iletiyorum.”

BaŞkan kara’dan 
SelÇUk BayrakTar’a 

TeŞekkür
Başkan Kara, Selçuk Bay-

raktar’ın göndermiş olduğu
mektuptan dolayı teşekkür
etti. Türkiye ve gençlerin uf-
kunu açtığını belirten Başkan
Kara, “Milli Teknoloji Hamlesi-
nin Bayraktarı, teknoloji lideri,
Baykar Yönetim Kurulu Baş-
kanı Selçuk Bayraktar’a şah-
sım ve ilçem adına göndermiş
olduğu anlamlı mektuptan do-
layı teşekkür ediyorum. Ülke-
miz için ve gençlerimizin

ufkunu açma noktasında yap-
mış olduğu çalışmaların deva-

mını yürekten diliyorum. De-
mirci olarak kendisine çalış-

malarında sonsuz başarılar te-
menni ediyorum” dedi.

Selçuk Bayraktar’dan Başkan Kara’ya mektup

akHiSar’da yaşanan
depremler vatandaşlarda
panik yarattı. Akhisar’da olan
depremlerle ilgili Naci Görür
sosyal medya hesabından
açıklamalarda bulundu. 

Manisa’nın Akhisar ilçe-
sinde dün 14.22‘de 4.0 bü-
yüklüğünde deprem meydana
geldi. Aynı bölgede birkaç da-
kika sonra büyüklüğü 3,4 olan
bir ikinci deprem gerçekleşti. 

Kısa sürede yaşanan dep-

remler vatandaşlarda panik
yarattı.

Can ve mal kaybının olma-
ması açıklanırken, deprem uz-
manı Naci Görür sosyal
medya hesabından şu açıkla-
malarda bulundu; “Bünyanos-
maniye - Akhisar/Manisa’da
4,0 büyüklüğünde bir deprem
oldu. 

Deprem Gediz-Alaşehir
grabenini çapraz kesen gra-
benler üzerinde ve Akhisar-
Kırkağac arasında KB uzanımlı
bir fay üzerinde, sevgiyle”

Naci Görür’den Akhisar depremi açıklaması 

Vali Muzaffer Ecemiş Ortaokulu, Müzik Öğretmeni Barış
Çelik’in öncülüğünde oluşturulan yeni müzik sınıfını düzenlenen
bir törenle açtı. Törene Kula Kaymakamı Ömer Ahmet Özdemir,
Kula Belediye Başkan Vekili Semra Gündüz, İlçe Emniyet Mü-
dürü Ali Rıza Gökmen, İlçe Milli Eğitim Müdürü Zakir Okumuş,
okul müdürleri, öğretmenler ve öğrenciler katıldı. Açılışta, Müzik
Öğretmeni Barış Çelik, müzik aletlerini tanıtarak sınıfta yapıla-
cak aktiviteler hakkında bilgi verdi. 

Kaymakam Özdemir ve Belediye Başkan Vekili Gündüz,
müzik sınıfının hazırlanmasında büyük emeği geçen Barış Çe-
lik’e ve sponsor olarak destek veren Muharrem Duran’a teşek-
kür plaketi takdim etti. Haber merkezi

Müzik sınıfı törenle açıldı

Soma’da okul zili yeniden
çaldı ve minik adımlar büyük
hayallerin peşinden koşmaya
başladı. İlköğretim Haftası dola-
yısıyla düzenlenen etkinliklerle,
öğrencilerin yeni eğitim-öğretim
yılına başlamasının heyecanı
paylaşıldı. Soma Belediyesi,

Turgutalp Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirilen çelenk sunma
töreninin ardından Cumhuriyet
İlkokulu’ndaki kutlama progra-
mına katıldı. Programda, öğren-
cilerin heyecanı ve mutluluğu
yüzlerinden okunurken, bele-
diye yetkilileri bu önemli anlara
ortak oldu. Belediye, tüm öğ-
rencilere başarılarla dolu, keyifli

bir eğitim yılı dilerken, çocukla-
rın bu eğitim yolculuğunda her

zaman yanlarında olduklarını
vurguladı.

Soma’da ilköğretim haftası coşkusu Soma’da ilköğretim haftası coşkusu 



37,9467

34,0130

2.828,42
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Emtia piyasası geçen hafta atağa kalktı
iş gücü piyasasındaki ya-

vaşlamanın Fed'in atması bek-
lenen güvercin adımları
desteklemesi ve ECB'nin faiz-
lerde indirime gitmesi, değerli
metal fiyatlarına olumlu yansıdı.

Emtia piyasası, geçen hafta
ABD Merkez Bankasının (Fed)
50 baz puanlık faiz indirimine
gideceğine yönelik beklentilerin
güç kazanması sonrasında
dolar ve tahvil faizlerindeki geri
çekilmelerle atağa kalktı.

Emtia piyasasında, geçen
hafta sert yükselişlerin hakim
olduğu pozitif bir seyir izlendi.

Güç kaybeden istihdam pi-
yasası ve ekonomik büyüme
verileriyle ABD'de geçen hafta
açıklanan enflasyon verilerinin
ardından Fed'in bu hafta 25 ya
da 50 baz puanlık faiz indiri-
mine gidebileceği yönündeki
beklentiler, yüzde 50'şerlik
oranlarla eşit düzeyde bulunu-
yor.

Özellikle eski Fed Üyesi Wil-
liam Dudley'in, bankanın bu
hafta gerçekleştireceği toplan-
tıda 50 baz puanlık bir faiz indi-
rimi için alan gördüğünü
söylemesi sonrasında 50 baz
puanlık faiz indirimine yönelik
beklentilerin güçlenmesi dikkati
çekti.

Analistler, Fed'in bu hafta
açıklayacağı faiz kararının, pi-
yasaların odağında bulundu-
ğunu belirterek, Fed Başkanı
Jerome Powell'ın açıklamaları-
nın bankanın bundan sonraki
politikalarına ilişkin ipucu vere-
bileceğini söyledi.

Bu gelişmelerle ABD'nin 10
yıllık tahvil faizi, haftayı 7 baz
puan azalışla yüzde 3,65'ten
tamamladı. 

Dolar endeksi, yüzde 0,1

azalarak 101,1 seviyesine geri-
ledi. Böylece Emtia piyasası,
geçen hafta, Fed'in 50 baz pu-
anlık faiz indirimine gideceğine
yönelik beklentilerin güç kazan-
ması sonrasında dolar ve tahvil
faizlerindeki geri çekilmelerle
atağa kalktı.

değerli meTAller ve
bAz meTAllerde rAlli 

hAfTAsı yAşAndı
Geçen hafta ons bazında

altın yüzde 3,2, gümüş yüzde

9,9, platin yüzde 8, paladyum
yüzde 17 değer kazandı.

Altının ons fiyatı, 2 bin
586,1 dolarla rekor seviyeyi
gördü.

Öte yandan baz metallere
bakıldığında tezgah üstü piya-
sada geçen hafta fiyatlar libre
bazında bakırda yüzde 4,1, ni-
kelde yüzde 0,3, kurşunda
yüzde 4,1, çinkoda yüzde 6,9
ve alüminyumda yüzde 5,5
arttı.

ABD'de ilk kez işsizlik
maaşı başvurusunda bulunan-
ların sayısı, 7 Eylül ile biten

haftada 2 bin artışla 230 bine
çıkarken, piyasa beklentileri-
nin hafif üzerinde gerçekleşti.

İş gücü piyasasındaki ya-
vaşlamanın Fed'in atması
beklenen güvercin adımları
desteklemesi ve ECB'nin faiz-
lerde indirime gitmesi, değerli
metal fiyatlarına olumlu yan-
sıdı. ABD başkanlık yarışında
Demokrat aday Kamala Har-
ris'in, Cumhuriyetçi aday Do-
nald Trump'la karşı karşıya

geldiği canlı yayında ABD'nin
yabancı petrole olan bağımlılı-
ğını azaltmak için "çeşitli
enerji kaynaklarının" destek-
çisi olduğunu söylemesi son-
rasında gümüş fiyatları
yükseldi. Rusya Devlet Baş-
kanı Vladimir Putin'in, bazı
ürünlerin ihracatına yönelik kı-
sıtlamalar getirebileceklerini
belirtmesi, paladyum fiyatla-
rında sert yükselişe neden
olurken, açıklama sonrasında
nikel fiyatlarında da artış gö-
rüldü.

Dünya Platin Yatırım Kon-

seyinin (WPIC), 2024'ün ikinci
çeyreğine ilişkin Platin Çey-
reklik raporunu yayımlayarak,
piyasanın bu yıl bir milyon on-
sluk bir açık yaşamasını bek-
lediğini belirtmesi de platinde
arza yönelik endişeleri öne çı-
kardı.

sToklArın ve 
üreTimin AzAlmAsı 
bAkır fiyATlArını 

desTekledi
Çin'de, Şanghay Borsası

depolarındaki bakır stoklarının
azalması, bakırda talebin den-
gelendiğini gösterdi.

Şili'deki devlet madenciliği
şirketi Codelco'nun bakır üre-
timinde de düşüşler görülüyor.

Çin'de alüminyum stokları-
nın düşmesi de alüminyum fi-
yatlarını destekledi.
Yenilenebilir enerji sektörün-
den gelen güçlü talebin, arzda
daralmaya neden olması da
alüminyum fiyatlarını destek-
lerken, fiyatları destekleyen bir
diğer önemli faktör ise ham
madde maliyetlerindeki artış

oldu.
Enerji grubuna bakıldığında

Brent petrolün varil fiyatı
yüzde 0,5, New York Ticaret
Borsası'nda işlem gören doğal
gazın İngiliz termal birimi
(MMBtu) cinsinden fiyatı
yüzde 0,8 arttı. Petrol fiyatları
Francine Kasırgası'nın Mek-
sika Körfezi'nde petrol üreti-
mini aksatmasının etkisiyle
yükseldi. ABD Ulusal Meteo-
roloji Dairesine (NWS) göre,
kasırga, kategori 2 şiddetinde
etkilediği Louisiana eyaletinin
güney bölgelerinde saatteki
hızı 160 kilometreyi bulan rüz-
garları beraberinde getirdi.

Francine Kasırgası'nı "ha-
yati tehlike oluşturabilecek ni-
telikte" olarak tanımlayan
NWS, kasırganın, şiddetli
yağış ve rüzgarların yanı sıra
bölgesel sellere yol açacağı
konusunda uyarılarda bu-
lundu. ABD Güvenlik ve Çevre
Uygulama Bürosunun yaptığı
açıklamaya göre, Meksika
Körfezi'ndeki mevcut petrol
üretiminin yaklaşık yüzde
41,7'sinin ve mevcut doğal
gaz üretiminin yaklaşık yüzde
53,3'ünün sekteye uğradığı
tahmin ediliyor.

Ayrıca Uluslararası Enerji
Ajansının (IEA) Petrol İhraç
Eden Ülkeler Örgütünün
(OPEC), ham petrol üretiminin
azaldığını bildirmesi, piyasa
oyuncularının arz endişelerini
besleyerek fiyatların yukarı
yönlü hareketini destekliyor.

IEA'nın ağustosa ilişkin
petrol piyasası raporuna göre,
OPEC grubunun ham petrol
üretimi, önceki aya göre gün-
lük 70 bin varil azalarak 27
milyon 370 bin varil oldu.

Bunun yanı sıra OPEC ve
OPEC dışı bazı üretici ülkeler-
den oluşan OPEC+ grubunun,
fiyatlardaki düşüşün ardından
ekim itibarıyla başlaması plan-
lanan üretim artışını erteleme
kararı alması da petrol fiyatla-
rını yükselten etkide bulun-
maya devam ediyor.

kAhvede yükseliş 
yüzde 10'A dAyAndı

Geçen hafta Chicago Tica-
ret Borsası'nda kile başına fi-
yatlar buğdayda yüzde 4,9,
mısırda yüzde 1,7, soya fasul-
yesinde yüzde 0,1, pirinçte
yüzde 1,2 artış kaydetti.

Intercontinental Exchan-
ge'de libre bazında fiyatlar,
şekerde yüzde 2,7, pamukta
yüzde 3,7, kahvede yüzde 9,9
artarken, kakaonun ton başına
fiyatı da haftayı yüzde 8,7 yük-
selişle tamamladı.

Petrol fiyatlarındaki topar-
lanmayla talebe yönelik bek-
lentiler, şeker fiyatlarında
yükselişe neden oldu.

Brezilya'da kahve üretimi-
nin düşüş göstereceğine yö-
nelik tahminler, fiyatlarda
yükselişe yol açtı. 

Brezilya'da kahve üretimi-
nin azalacağına yönelik bek-
lentiler var. 

La Nina hava olayının etki-
sini göstermesiyle birlikte
kahve rekoltesinin azalabile-
ceğinden endişe ediliyor.

Vietnam'daki kuraklığın da
kahve üretimini olumsuz etki-
leyeceği tahmin ediliyor.

Batı Afrika'da kakao üreti-
mine ilişkin endişelerin devam
etmesi ve buna karşın küresel
kakao talebinde artışın sür-
mesi kakao fiyatlarında sert
yükselişe neden oldu. AA

Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlığı, projelerle
2028'in sonuna kadar ka-
dınların iş gücüne katılım
oranını yüzde 40,1'e,
kadın istihdam oranını da
yüzde 36,2'ye yükseltmeyi
hedefliyor.

İş hayatında kadınlara
yönelik çalışmalara verilen
destekler sayesinde ka-
dınların iş gücüne katılım
oranı, bu yıl geçen sene-
nin ilk 6 ayına göre yüzde
2,5 arttı.

Kadınların çalışma ha-
yatına aktif katılımını, aileyi
ve toplumu güçlendiren
temel değer olarak gören

Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığının kadınların iş
gücüne katılımlarının artı-
rılması ve çalışma hayatla-
rının kolaylaştırılması
temel öncelikleri arasında
yer alıyor.

Bakanlık, hükümetin
kadınların iş gücüne katılı-
mını artırmak için yürüt-
tüğü çalışmalara çeşitli
projeler geliştirerek destek
oluyor. Bu kapsamda Ba-
kanlık, "Finansal Okurya-
zarlık ve Kadının
Ekonomik Güçlenmesi
Seminerleri" ile 2018'den
bugüne yaklaşık 750 bin
kadına destek olarak eko-

nomik yardım, teşvik ve
destek mekanizmalarına
erişimlerini kolaylaştırdı.

Ayrıca "Kooperatifler
Yoluyla Kadının Güçlendi-
rilmesi Projesi" ile kadınla-
rın ekonomik ve sosyal
hayata daha etkin katılımı
teşvik ediliyor. Proje kap-
samında ilgili bakanlıklarla
yürütülen çalışmalarla
1190 yeni kadın koopera-
tifi kuruldu.

"Genç Kadınlar Gele-
ceğini İnşa Ediyor Pro-
jesi" ile de Türkiye'de
eğitim almayan ve istih-
dam edilmeyen 18 ile 29
yaş arası genç kadınların
iş, staj ve eğitime erişim-
lerine destek sağlayan
Bakanlık, mühendis
olmak isteyen kız öğren-
cileri desteklemek ve
mesleklerinde öne çıkma-
larına yardımcı olmak
amacıyla da "Türkiye'nin

Mühendis Kızları Pro-
jesi"ni yürütüyor. Bu pro-
jeden şu ana kadar 931
mühendis kız öğrenci fay-
dalandı. Ayrıca Bakanlık,
kadınların iş ile ev ara-
sında tercih yapmak zo-
runda kalmamaları için
esnek ve uzaktan çalışma
modelleri geliştirmeyi ve
mahalle tipi kreş modelini
yaygınlaştırmayı hedefli-
yor. Kadın istihdamını ar-
tırma ve kadınların iş
gücüne katılım oranını
yükseltme hedefi doğrul-
tusunda çok yönlü çalış-
malar yapan Aile ve
Sosyal Hizmetler Bakan-
lığı, kadınların ekonomik
hayata katılımlarına destek
olmak için hem Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı hem
de Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığı ile de pro-
tokol imzaladı.

Sanayi ve Teknoloji Ba-

kanlığı işbirliğiyle "Kadın
Girişimcilerimizle Güçlü
Yarınlara" programında
kadınların ekonomik ve
sosyal hayata katılımını
güçlendirmeye yönelik iki
önemli işbirliği protokolü
imza altına alındı. Bakan-
lık, bu protokollerle gelir
getirici faaliyetlere katılım-
larını kolaylaştırmayı ve is-
tihdam olanaklarını
artırarak kadınları güçlen-
dirmeyi hedefliyor. Bakan-
lığın, kadınların iş gücüne
katılımlarının artırılması ve
çalışma hayatlarının kolay-
laştırması amacıyla hükü-
metin çalışmalarına verdiği
destek sonucu 2002'de
yüzde 27,9 olan kadınların
iş gücüne katılım oranı,
2023'te yüzde 35,8'e yük-
seldi.

Bu oran 2024'ün ilk 6
ayında ise geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 2,5

artarak yüzde 36,6'ya
ulaştı. Kadın istihdamı ise
geçen yılın ilk 6 ayında
yüzde 31,3 iken bu yılın
yarısında yüzde 32,6'ya
çıktı. Bakanlık, destekle-
riyle 2028 sonuna kadar
kadınların iş gücüne katı-
lım oranını yüzde 40,1'e,
kadın istihdam oranını da
yüzde 36,2'ye yükselt-
meyi hedefliyor. Bu hedef
doğrultusunda kadınlara
yeni iş olanakları sağla-
mayı ve özellikle kadın gi-

rişimciliğini desteklemeyi
sürdüren Bakanlık, yeni
girişimler oluşturmanın
yanı sıra mevcut sektör-
lerde inovasyonu da teş-
vik ederek Türkiye'de
sürdürülebilir kalkınmanın
sağlanması için kadın gi-
rişimcilerin sayısının artı-
rılması, kadınların ülkenin
sosyal ve ekonomik kal-
kınmasına katkıda bulun-
maları amacıyla
çalışmalarına devam edi-
yor. AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

18 Eylül 2024 ÇarşambaSayı: 5880

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Kadınların iş gücüne katılım oranı yılın
ilk 6 ayında yüzde 36,6'ya ulaştı

Kadınların iş gücüne katılım oranı yılın
ilk 6 ayında yüzde 36,6'ya ulaştı

Türkiye'deki firma-
ların 2019-2023 döne-
minde AR-GE için
harcadığı tutar 200 milyar
lirayı buldu. AA muhabiri-
nin, Türkiye İstatistik Ku-
rumu ve Türkiye
Cumhuriyet Merkez Ban-
kası işbirliğiyle yapılan
"Sektör Bilançoları 2023"
araştırmasından derlediği
bilgiye göre, ülkede 2023
yılı itibarıyla 1 milyon 62

bin 328 firmada 12 milyon
448 bin 735 kişi çalışıyor.
Bu dönemde söz konusu
firmaların faaliyet harca-
malarındaki alt kalemler-
den "araştırma ve
geliştirme giderleri"nin dü-
zenli arttığı görüldü. Fir-
maların AR-GE giderleri
2019'da yaklaşık 15,9 mil-
yar lira olarak kayıtlara
geçti. Tüm dünyayı etkile-
yen Kovid-19 salgınının

yaşandığı 2020'de bu
tutar yıllık bazda yüzde
10,6 artışla 17,5 milyar li-
rayı aştı. 

Sonraki yıllarda yükse-
lişi hızlanan AR-GE harca-
maları 2021'de 27 milyar
liraya, 2022'de 62,2 milyar
liraya ve 2023'te 77 milyar
liraya ulaştı.

Böylece 2019-2023
döneminde AR-GE gider-
leri 4,9 katına çıkarken, bu

dönemdeki toplam har-
cama 200 milyar liraya
yaklaştı. Bu dönemde fir-
maların söz konusu ka-
lemdeki harcamalarına
bakıldığında, ilk sırayı 70,6
milyar lirayla imalat sek-

törü aldı.
Bunu 53,5 milyar lirayla

bilgi ve iletişim, 33,2 mil-
yar lirayla tarım, ormancı-
lık ve balıkçılık
sektörlerindeki firmalar
takip etti. AA

Türkiye'deki firmalar AR-GE'ye
200 milyar lira harcadı
Türkiye'deki firmalar AR-GE'ye
200 milyar lira harcadı
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Bazı insanların yokluğu, varlığından daha iyiyse kendinizi
bu ilişki içinde daha fazla zorlamamalısınız. İdare et-
meyle, minnetle, ricayla yürütülen işlerin devamlılık gös-
termesi mümkün olmayabilir.

Açık konuşmak, hislerinizi paylaşmak işe yaramadığında
kendinizi kapatarak çözüm bulamazsınız. Yeterli olamama
hissi -adı üstünde bir his- öfkeye dönüşmeden enerjinizi
değiştirecek ortamlara girin.

Sakin bir gün geçirmek isteyebilirsiniz. İmkanlar da-
hilinde çalışma ortamınızda değişiklik yapabilir, çalış-
mıyorsanız bugünü açık havada geçirerek planlar
yapabilirsiniz. 

Kişisel gelişimi önemli bulabilirsiniz. Bugün işinize ya da
aldığınız eğitime, el becerilerinize uygun kurslar ya da ça-
lışmalar araştırabilirsiniz. Dijital platformların uzakları ya-
kınlaştırma nimetlerinden yararlanın.

Kimseye hissettirmeden yaşadıklarınız sizi yormuş
olabilir. Bugün “güçlü görünme” maskenizi çıkarın.
Kendinize karşı dürüst, yapıcı ve iyimser olduğunu da
bunun bir maskeden fazlası olduğunu anlayacaksınız. 

Minimum iletişimle günü geçirmek isteyebilirsiniz. Çevreni-
zin sizi yanlış anlamayacağı, sizin de kendi kendinizi doldu-
ruşa getirmeyeceğiniz bir açıklama yaparak günün kalan
kısmını kendinize saklayabilirsiniz.

Gündelik sorumlulukların bir takıntıya, ağırlığa
dönüşmesine müsaade etmemelisiniz. Dengeli,
planlı ve öncelikleri, gerçekleri bilerek ilerleme-
nizde fayda var. 

Bazen endişeleriniz veya ihtiyaçlarınız dile gelmeyebilir.
Ama geçirdiğini zaman içerisinde, bir çocuğun oyun-
caklarla yaptığı şekillerin bir anlam ifade etmesi gibi siz
de bir anlam bulabilir ve onu ortaya koyabilirsiniz.

Yaşantınızı etkileyecek bazı harcamalar yapmak isteye-
bilirsiniz. İhtiyaçlarınız ve keyfi istekleriniz olabilir ama
bunu imkanlarınız dahilinde tuttuğunuzda ve planladı-
ğınızda, yapamadıklarınız sizi üzmeyecektir. 

Yorgun veya daha az enerjik hissedebilirsiniz. Bu, fiziksel
veya ruhsal olabilir ama aşmak için ikisinin de yolu aynı
yerden geçer. Doğru yapıldığında yazmak, söylemek,
dinlemek hatta bazen susmak bile sizi iyileştirir. 

Bugün bunları tamamlamak, kafanızdan silip atmak
hafiflemenize yardım edecektir. Bankacılık işlemle-
rinde, görüşmelerde dalgınlık ya da stresin hata yap-
tıracağını unutmayın; her manada uyanık olun.

Anlaşılmadığınızı düşündüğünüzde, doğru anlatıp anlatama-
dığınızı da hesaba katın. Kendinizi birkaç yıl önce hedefledi-
ğiniz yerde görmüyorsanız, o hedefleri yeniden düşünerek
neyi eksik neyi fazla yaptığınızı ortaya çıkarın.

Van'daki Körzüt Kalesi kalıntısında 
arkeolojik kazılar sürüyor

Van'ın Muradiye ilçesinde Urartular döneminde ya-
pılan Körzüt Kalesi kalıntısında arkeolojik kazılar
devam ediyor.

Uluşar Mahallesi'ndeki kayalık alana Urartu Kralı
Menua tarafından inşa ettirilen kalede, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığının izniyle yürütülen kazıların bu yılki ça-
lışmalarına başlandı.

Van Yüzüncü Yıl Üniversitesi (YYÜ) Edebiyat Fa-
kültesi Arkeoloji Bölümü Dr. Öğr. Üyesi Sabahattin Er-
doğan'ın başkanlığında, antropolog, arkeolog, şehir
plancısı, sanat tarihçisi ve restoratörlerden oluşan 15
kişilik ekip tarafından yürütülen kazılar, geçen yıl or-
taya çıkarılan tapınak bölümünde yoğunlaştırıldı.

Erdoğan, AA muhabirine, bu yıl "Cumhurbaşkan-
lığı kazısı" olarak başladıkları kale kalıntısındaki çalış-
malarda, şimdiye kadar birçok buluntunun gün
yüzüne çıktığını söyledi.

Geçen yıl, Urartu Kralı Menua için yaptırılan tapı-
nağa ulaştıklarını hatırlatan Erdoğan, "Tapınağın etra-
fında tapınak ekonomisiyle ilişkili hediyelerin ya da
tapınakla ilişkili eşyaların konulduğu depo odaları ol-
masını bekliyoruz. Urartularda özgün maden işçiliğine
dair önemli buluntulara denk gelmeyi düşünüyoruz.
Bunların özellikle kalkan ve mızrak olmasını bekliyo-
ruz. Bunlar, savaş tanrısı Haldi'ye ithaf edilen silahlar.
Kazılarda ortaya çıkacak odalarda bu türden bulgu-
lara rastlamayı düşünüyoruz." dedi.

Kalenin dış surlarında kullanılan taşların büyüklü-
ğüne değinen Erdoğan, şunları kaydetti:

"Tapınağın dışında özgün değer olarak karşımıza
sur duvarları çıkıyor. Bu şekilde ayakta duran bir kale
yok. Yani Urartu taş işçiliğinin en önemli özelliklerini
burada görüyoruz. Devasa taşlarla sur duvarları mev-
cut. Bu sur duvarları Urartu kalelerinde farklılığıyla ön
plana çıkıyor. Özgün olarak karşımıza çıkmakta."

Çalışmaları inceleyen Van YYÜ Rektörü Prof. Dr.
Hamdullah Şevli ise "Geçtiğimiz yıl tapınak alanında
üzerinde çivi yazılarının olduğu kitabeler bulunmuştu.
Bilim ve arkeoloji dünyasında oldukça ses getirmişti.
Bu yıl da hocalarımız tapınak alanını ve depolara açı-
lan kapıları kazmaya başlayacak. Burada bronz kal-
kanların çıkmasını bekliyoruz. Dünyanın en büyük
Urartu müzesi konumundaki Van Müzesi'nin zengin-
leşmesi için bölgemizde kazıların yaygınlaştırılması
önemli." diye konuştu.

Muradiye Kaymakamı Melih Aydoğan da 2 yıldır
sürdürülen kazılarda önemli bulgulara rastlandığını
belirterek, "Kalenin Urartu dönemine ait birçok eseri
barındırdığını düşünüyoruz. Kazı ekibimiz her yıl ol-
duğu gibi bu yıl da kazı çalışmalarına başladı. Bölge-
nin kadim tarihine ışık tutması açısından önemli bir
kazı." ifadelerini kullandı. AA

YunuSEMrE Beledi-
yesi hizmet içi eğitimle-
rine bir yenisini ekledi.
Eğitimler kapsamında
Kültür İşleri ve Halkla İliş-
kiler Müdürlüğü’nde
görev yapan personellere
etkili iletişim eğitimi ve-
rildi. Yunusemre Beledi-
yesi, vatandaşa daha iyi
hizmet etmek adına per-
sonele yönelik eğitimlerini
sürdürerek Kültür İşleri ve
Halkla İlişkiler Müdürlüğü
bünyesinde görev yapan
personeline iletişim eği-
timi verdi. İnsan İlişkileri

Uzmanı Görkem Başaran
tarafından Yunusemre
Belediyesi Toplantı Salo-
nunda düzenlenen eği-
timde kurum içi iletişim,
vatandaş iletişimi, sorun
çözme becerisi, motivas-
yon, etkili belediyecilik,
ikna psikolojisi ve kriz yö-
netimi anlatıldı. Amaçları-
nın Yunusemre’de
yaşayan 270 bin vatan-
daşa daha kaliteli hizmet
sunmak olduğunu belir-
ten Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,
konu ile ilgili yaptığı açık-

lamada şu ifadelere yer
verdi; “İlçemizde yaşayan
vatandaşlarımıza daha iyi
hizmet edilebilmesi adına
mesai arkadaşlarımıza

yönelik düzenlediğimiz
eğitimde personellerimiz
kendilerini geliştirme im-
kanı buldu. Eğitimin dü-
zenlenmesinde emeği

geçen çalışma arkadaşla-
rıma ve sevgili uzmanımız
Görkem Başaran’a teşek-
kür ediyorum.”

Haber merkezi

Yunusemre’den personeline
iletişim eğitimi 
Yunusemre’den personeline
iletişim eğitimi 

15 EYlül 1918 tari-
hinde Nuri Paşa komuta-
sındaki Kafkas İslam
Ordusu tarafından Rus ve
Ermeni işgali altındaki Ba-
kü'nün kurtarılmasının anı-
sına, Turgutlu Azerbaycan
Kültür Derneği tarafından
hazırlatılan plaketleri Tur-
gutlu Kaymakamı Selami
Kapankaya, Turgutlu Jan-
darma Komutanı Üsteğ-

men Sercan Karaçalı ve
Turgutlu Askerlik Şubesi
Başkanı Per. Üsteğmen
Akif Büyükotlu'ya takdim
etti.  Turgutlu Azerbaycan
Kültür Derneği tarafından
Bakü'nün kurtuluşuna özel
bir söyleşi programı ger-
çekleştirildi. Turgutlu Azer-
baycan Kültür Derneği
tarafından hazırlanan 15
Eylül Bakü'nün kurtulu-

şuna özel program eski
Belediye Binası Konferans
Salonunda yapıldı. Kafkas
İslam Ordusu'nun Azer-
baycan Türklerinin tarihin-
deki yeri ve önemi konulu
konferansa, Ege Üniversi-
tesinden Dr. Oder
Kutluer konuş-
macı olarak
katıldı. 

Tur-
gutlu
Azer-
baycan
Kültür
Derneği
Başkanı
Ünal Kağba'nın
ev sahipliğinde yapı-
lan programa Turgutlu
Kaymakamı Selami Ka-
pankaya, Turgutlu Emniyet
Müdürü Mehmet Dursun,

Turgutlu Jandarma Komu-
tanı Üsteğmen Sercan Ka-
raçalı, Turgutlu Askerlik
Şubesi Başkanı Per. Üs-
teğmen Akif Büyükotlu,
Manisa Aile Sosyal Hiz-
metler İl Müdürü Mustafa

Kılınç, Salihli ve
Turgutlu

Türk
Ocak-
ları
Baş-
kan-
ları,

sivil
toplum

kuruluşla-
rının temsilci-

leri ve vatandaşlar
katıldı. 

Yoğun katılımın olduğu
programda Dr. Oder Kut-
luer, Osmanlı, Azeri ve Da-

ğıstan askerlerinden olu-
şan Bakü Fatihi lakaplı
Nuri Paşa komutasındaki
Kafkas İslam Ordusu tara-
fından iki devlet tek millet
anlayışının kök salındığı o
günleri anlattı. 

Programın sonunda,
Turgutlu Azerbaycan Kül-
tür Derneği Başkanı Ünal
Kağba tarafından konuş-
macı Dr. Oder Kutluer'e
plaket verilirken, dernek
tarafından Nuri Paşa'nın
anısına hazırlatılan plaket-
ler de Turgutlu Kaymakamı
Selami Kapankaya tarafın-
dan Turgutlu Jandarma
Komutanı Üsteğmen Ser-
can Karaçalı ve Turgutlu
Askerlik Şubesi Başkanı
Per. Üsteğmen Akif Büyü-
kotlu'ya takdim edildi.
İHA

Turgutlu Azerbaycan Kültür Derneği'nden Bakü'nün kurtuluşuna özel program   

Nuri Paşa anısına Turgutlu'da
iki komutana plaket   

Nuri Paşa anısına Turgutlu'da
iki komutana plaket   

15 MAYIS 2006 tari-
hinde Kula Belediyesi İlan
Servisi'nde çalışmaya
başlayan Zeliha Özman
aradan geçen 18 yıllık
süre zarfında  Kula Hal-

kı'nın en çok duyduğu
seslerden oldu. İlçedeki
vefat, kayıp, etkinlikler,
önemli duyurular ve geliş-
meleri belediye anons sis-
temi aracılığıyla halka

duyuran Özman, 16 Eylül
2024 itibariyle emekliye
ayrıldı.  Kula Belediyesi
İlan Servisi'ndeki görev
süresi boyunca sokakta
gördüğü ilginin kendisini
çok mutlu ettiğini belirten
Özman, "22 Eylül 1980
Kula doğumluyum.  İlk-
okulu Esenyazı'da, orta-
okulu Selendi'de ve liseyi
Kula'da tamamladım. 18
yıldır Kula Belediyesinde
ilan yapıyorum. Kula Halkı
benden çok memnun, bir
gün izin alsam neredesin
diye sordular. Çalışma ar-
kadaşlarımdan, herkesten
bende çok memnundum.
Herkesten Allah razı

olsun" şeklinde konuştu.
Kula Belediye Başkan

Vekili Semra Gündüz, Ze-
liha Özman'a emekliye ay-

rılması nedeniyle teşekkür
ederek emeklilik hayatında
sağlık, huzur ve mutluluk-
lar diledi. Haber merkezi

Kula Belediyesi İlan Servisi'nin 18 yıldır sesi olan Zeliha Özman, emekliye ayrıldı

Kula’da anonsları artık o yapmayacak
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, bugüne kadar
4'ü başbakanlığı döneminde
olmak üzere 13 kez Birleşmiş
Milletler Genel Kuruluna ka-
tıldı. Erdoğan, 24 Eylül Salı
günü bir kez daha BM kürsü-
sünden mesajlarını uluslararası
kamuoyuyla paylaşacak.

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Birleşmiş Mil-
letler (BM) Genel Kuruluna 24
Eylül Salı günü 14'üncü kez
hitap edecek.

AA muhabirinin derlediği
bilgilere göre, Cumhurbaşkanı
Erdoğan, başbakanlık gör-
evinde bulunduğu 2005'te ilk
kez BM 60. Genel Kurulu gö-
rüşmelerine katıldı.

Erdoğan, Genel Kuruldaki
hitabında, "Her şeyden önce
kendini yenileyen, daha demo-
kratik ve şeffaf, tüm üyelerin
ortak iradesini temsil kabiliye-
tine sahip, uluslararası ihtilafla-
rın çözüm zemini olan, dünya
barışının teminatı olarak görü-
len, saygınlığı, tüm üyeleri ta-
rafından yüceltilen, daha aktif
ve daha dirayetli bir BM teşki-
latı, insanlığın ortak yararına-
dır." mesajını verdi.

Erdoğan'ın katıldığı sonraki
BM Genel Kurulu ise
2007'deki 62. Genel Kurul gö-
rüşmeleri oldu.

Konuşmasında terörle mü-
cadele konusuna vurgu yapan
Erdoğan, "Dünyanın herhangi
bir köşesinde yaşanan terör
eylemi hepimizi hedef alan bir
insanlık suçudur. Sınır tanıma-
yan terörü lanetliyor, terörün
acı tecrübesini bizzat yaşamış
bir ülkenin başbakanı olarak
tüm insanlığa yönelik bu teh-
ditle mücadelede dayanışma
ve daha etkin işbirliği çağrısını
buradan yineliyorum." ifadele-
rini kullandı.

Erdoğan, 2009'da katıldığı
BM 64. Genel Kurulunda ise
BM'nin yapısının reforme edil-
mesi gerektiğine dikkati çekti.

Adil ve katılımcı bir küresel
düzenin kurulması için Birleş-
miş Milletlerin etkinliğinin art-
ması gerektiğini dile getiren
Erdoğan, şunları söyledi:

"Temsil kabiliyeti güçlendi-
rilmiş, demokratik, şeffaf, adil
ve etkin bir Birleşmiş Milletle-
rin, küresel barış ve istikrara
daha fazla katkı yapacağına
inanıyoruz. Birleşmiş Milletler,
iklim değişikliği, sürdürülebilir
kalkınma, yoksullukla müca-
dele, kadın-erkek eşitliği, insan
hakları ve insan onurunun ko-
runması konularında, daha
etkin bir kurum haline gelmeli-
dir. Bu amaca matuf reform gi-
rişimlerine tam destek
veriyoruz. Fakat Birleşmiş Mil-
letler sistemindeki reformun,
Güvenlik Konseyi de reforma
tabi tutulmadığı müddetçe ba-
şarılmış sayılamayacağı mu-
hakkaktır."

2011'deki BM 66. Genel
Kurulunda bölgesel konuları
değerlendiren Erdoğan, Su-
riye, Libya, Somali, Filistin'e
ilişkin mesajlar verdi, Azerbay-
can topraklarının yıllardır süren
haksız işgalinin sona ermesi
gerektiğini kaydetti.

Erdoğan, "Karabağ sorunu-
nun bu şekilde çözümsüz kal-
ması asla kabul edilemez,
uluslararası sorunlara, kangren
haline gelmeden çözümler bu-
lunması, hepimizin siyasi ve
ahlaki sorumluluğudur." diye
konuştu.

"DÜnYa bEşTEn
bÜYÜkTÜr"

Erdoğan, cumhurbaşkanı
sıfatıyla ilk kez 2014 yılındaki
BM 69. Genel Kuruluna hitap
etti.

BM'nin reform ihtiyacını
"Dünya beşten büyüktür" ifa-
desiyle dile getiren Cumhur-
başkanı Erdoğan, şu
değerlendirmelerde bulundu:

"Daha fazla gecikmeden,
daha fazla mazlum insan,
masum insan hayatını kaybet-

meden, küresel vicdan daha
fazla yaralanmadan, Birleşmiş
Milletler sorunlara ağırlığını
koymalıdır. Altını çizerek ifade
etmek isterim ki, dünya beşten
büyüktür. Birleşmiş Milletler
Güvenlik Konseyi daimi üyesi
5 ülkenin dünya gerçekleri ile
bağdaşmayacak şekilde Bir-
leşmiş Milletleri etkisiz hale
getirmesi, küresel vicdanın
kabul edebileceği bir durum
değildir. Tüm alınan kararlar,
bakıyorsunuz bir ülkenin iki
dudağı arasındadır. Eğer
'hayır' derse hayır, 'evet' derse
o zaman icraata geçilebiliyor.
Filistin'de sadece birkaç ay
içinde 2 binden fazla masum
insan katledilirken, Birleşmiş
Milletler beklenen çözümü üre-
tememiştir. Suriye'de 4 yıldır
200 binden fazla kişi katledilir-
ken, 9 milyona yakın insan yer
değiştirirken, Birleşmiş Millet-
ler yine etkili çözümler suna-
mamıştır."

FETÖ'YE karşı uYarı
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

FETÖ'nün 15 Temmuz
2016'daki darbe girişiminden
yaklaşık 2 ay sonra BM 71.
Genel Kuruluna katıldı.

Burada dost ülkeleri FE-
TÖ'ye karşı önlem almaya ça-
ğıran ve terörle mücadele
konusunda önemli mesajlar
veren Erdoğan, şöyle konuştu:

"Bu darbe girişimi, milleti-
mizin demokrasisine, hüküme-

tine, özgürlüklerine,
geleceğine ve anayasal düze-
nine kahramanca sahip çıkma-
sıyla bertaraf edildi. Bu
bakımdan milletimle iftihar edi-
yorum. Demokrasisine sahip
çıktığı için iftihar ediyorum. 29
gün, gece sabahlara kadar de-
mokrasi nöbetleri tuttukları için
iftihar ediyorum. Hain darbe
teşebbüsünü canını hiçe saya-
rak bedenini tankların önüne
siper ederek engelleyen mille-
timle iftihar ediyorum. 

Şayet bugün karşınızda bu-
lunuyorsam, milletimizin işte
bu cesur ve asil duruşu saye-
sindedir. Unutulmasın ki Türki-
ye’deki darbe girişimi, aynı
zamanda dünya demokrasi-
sine de yapıldı. Milletimiz o
gece darbe heveslilerine tarihi
bir ders verirken, demokrasiye
inanan tüm halklar için de
ilham kaynağı oldu. Bu yeni
nesil terör örgütü, sadece Tür-
kiye’nin değil, varlık gösterdiği
170 ülkenin tamamı için bir
milli güvenlik tehdididir. Diğer
bir deyişle, bugün bu Genel
Kurulda temsil edilen ülkelerin
büyük bölümü bu yapılanma-
nın tehdidi altındadır. Bu örgüt
Türkiye’nin ötesinde tüm dün-
yayı boyunduruğu altına almak
gibi derin bir zihni sapkınlık
içindedir."

"DEaş'a karşı ELDE 
EDİLEn En bÜYÜk

başarı"
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın

2017'de yapılan BM 72. Genel
Kurulu'ndaki konuşmasında
ise Suriye ve terörle mücadele
mesajları öne çıktı.

"Türkiye, Suriye ve Irak'taki
istikrarsızlıktan beslenen
DEAŞ ve PKK gibi bölgenin en

eli kanlı terör örgütleriyle kıya-
sıya bir mücadele içindedir.
Bunun yanında ülkemizin
meşru, demokratik rejimini
kanlı bir darbeyle değiştirmeye
teşebbüs eden FETÖ terör ör-
gütüyle mücadelemiz de
devam ediyor." diyen Erdoğan,
Suriye'nin kuzeyinde başlatılan
Fırat Kalkanı Operasyonu'nun,
bölgenin işgalinden bu yana
DEAŞ'a karşı elde edilen en
büyük başarı olduğunu vurgu-
ladı.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
2018'deki BM 73. Genel Kuru-
lunda, BM'ye yönelik eleştiri-
lerde bulundu, Filistin
meselesini gündeme getirdi.

"Birleşmiş Milletlerin insan-
lığın barış ve refah beklentile-
rini karşılamaktan uzaklaştığı
da bir gerçektir" ifadesini kul-

lanan Erdoğan BM Güvenlik
Konseyinin sadece veto hak-
kına sahip 5 üyenin çıkarlarına
hizmet eden, dünyanın diğer
bölgelerine, yaşanan zulüm-
lere seyirci kalan bir yapıya
büründüğünü belirtti.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
şunları söyledi:

"Geçmişte Bosna'da, Ru-
anda'da, Somali'de, yakın ta-
rihte Myanmar'da, halen
Filistin'de yapılan katliamlar
hep Birleşmiş Milletler Güven-
lik Konseyinin gözü önünde
gerçekleşmiştir. Filistinlilere
uygulanan zulme ses çıkarma-
yanların, onlara yapılan yar-
dımları kısma konusundaki
gayretleri sadece zalimlerin
cesaretini artırmaktadır. Tüm
dünya arkasını dönse bile, Tür-
kiye olarak biz mazlum Filistin-
lilerin yanında yer almaya, ilk
kıblemiz Kudüs'ün tarihi ve
hukuki statüsüne sahip çık-
maya devam edeceğiz."

aYLan bEbEĞİn 
FOTOĞraFıYLa 

SESLEnDİ
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

2019'daki BM 74. Genel Kuru-
lu'nda ise düzensiz göç soru-
nunu "Aylan bebek" örneğiyle
anlattı.

Muğla'nın Bodrum ilçe-
sinde, sahile vuran minik be-
deniyle düzensiz göç
meselesinin sembolü haline
gelen Aylan bebeğin fotoğra-
fını gösteren Erdoğan, "Dünya,
canlarını kurtarmak için çıktık-
ları yolculukları ya Akdeniz’in
karanlık sularında, ya da sınır-
lara gerilen tel örgülerin önle-
rinde sonlanan milyonlarca
mazlumu maalesef çok çabuk
unuttu. Özellikle işte gördüğü-

nüz gibi Aylan bebeği dünya
çok çabuk unuttu. Unutmayın
ki, bir gün ola ki aynı durum
sizlerin de başına gelebilir.
Çünkü Aylan bebekler bir değil
binler, milyonlar, bütün bunlara
karşı tedbirimizi almak duru-
mundayız." şeklinde konuştu.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
1947'den bu yana Filistin hari-
tasındaki değişimi anlatan gör-
selle Filistin sorununa dikkati
çekerek, şu değerlendirme-
lerde bulundu:

"Ben merak ediyorum, bu
İsrail neresidir? Acaba bu İsra-
il'in toprakları nereleri kapsı-
yor? 1947'de İsrail neresiydi,
bunun ardından acaba 1949,
1967'de İsrail neresiydi ve şu
anda İsrail neresi? Bakınız
sene 1947, neredeyse burada
İsrail yok gibi, tamamı Filistin.
Sene 1947, paylaşım planı var
ve Filistin küçülüyor, İsrail bü-
yüyor. Geliyorum 1967'ye
1949'la birlikte, İsrail büyüyor,
Filistin küçülüyor. Ve geliyorum
bugüne, güncel durum şu:
Artık adeta Filistin yok, nere-
deyse tamamına yakını İsrail...
İsrail doyuyor mu? Hayır, doy-
muyor. İsrail şimdi de kalanını
almanın gayreti içerisinde.
Peki, Birleşmiş Milletler Gü-
venlik Konseyinin, Birleşmiş
Milletlerin İsrail'le ilgili almış ol-
duğu bunca kararlar var, bu
kararlar uygulamaya geçiyor
mu? Hayır, geçmiyor. Peki, o
zaman Birleşmiş Milletler ne
işe yarıyor? O zaman bu çatı-
nın altında bizler aldığımız ka-
rarla tesirli olamıyorsak, adalet
nerede temerküz edecek? İşte
sıkıntımız burada."

SaLGın nEDEnİYLE 
VİDEO kOnFEranS

BM 75. Genel Kurulu, 2020

yılında tüm dünyayı etkileyen
Kovid-19 salgını nedeniyle
video konferans aracılığıyla
düzenlendi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
BM Genel Kuruluna 10'uncu
hitabını video konferans yön-
temiyle gerçekleştirdi.

BM'nin yapısına yönelik
eleştirilerini yineleyen Erdoğan,
konuşmasında şunları dile ge-
tirdi:

"Birleşmiş Milletler başta
olmak üzere çok taraflı örgüt-
lerin reform ihtiyacı bulunuyor.
Mevcut küresel mekanizmala-
rın bu krizde ne kadar etkisiz
kaldığını gördük. Öyle ki Bir-
leşmiş Milletlerin en temel
karar alma organı olan Güven-
lik Konseyinin salgını günde-
mine alması haftalar, hatta
aylar sürdü. Salgının başla-
rında ülkelerin kendi hallerine

terk edildiği bir manzara or-
taya çıktı. Böylece yıllardan
beri bu kürsüden ısrarla dile
getirdiğim, 'Dünya beşten bü-
yüktür' tezinin haklılığını bir
kez daha görmüş olduk. İn-
sanlığın kaderi sınırlı sayıdaki
ülkenin keyfine bırakılamaz.
Uluslararası örgütlerdeki itibar
kaybının önüne geçmek için
öncelikle zihniyetimizi, kurum-
larımızı ve kurallarımızı gözden
geçirmeliyiz."

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
2021'de BM 76. Genel Kurulu
konuşmasında dünyanın farklı
bölgelerindeki sıcaklık artışının
neden olduğu afetlere dikkati
çekti. Asya ve Avrupa'da sel-
ler, Amerika'da kasırgalar, Afri-
ka'da kuraklık, Akdeniz
ülkelerinde yangınlar, Grön-
land'ın zirvesinde yağmur, çöl-
lerde kar görülmesi gibi alışık
olunmayan hadiseler yaşandı-
ğına işaret eden Erdoğan,
şöyle konuştu:

"Bu afetler çevreye ve eko-
sisteme verdiği zararlar ya-
nında, insanların can ve mal
güvenliğini de tehdit ediyor.
Pek çok yerde insanlar, toplu
olarak başka yerlere gitmeye,
göç etmeye hazırlanıyor. Hal-
buki dünya henüz Suriye ve
Afganistan gibi çatışma kay-
naklı kriz bölgelerinin yol açtığı
mülteci meselesine çözüm bu-
lamadı. Böyle bir dönemde
kuraklık, gıda sıkıntısı, hava
olayları gibi bu tür sebeplere
dayalı yüzlerce milyonluk göç-
lerle nasıl baş edileceği meç-
huldür."

ruSYa-ukraYna 
SaVaşı

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
BM 77. Genel Kurulu'nda
Rusya-Ukrayna Savaşı ile ilgili

gelişmelere değinerek, Kara-
deniz Tahıl Koridoru ve taraflar
arasındaki müzakerelere ilişkin
Türkiye'nin çalışmalarını an-
lattı.

Anlaşma kapsamında tahıl
taşıyan bir geminin İstanbul
Boğazı'ndaki fotoğrafını göste-
ren Erdoğan, "Sayın Genel Se-
kreter ile yürüttüğümüz yoğun
çabalar neticesinde, Ukrayna
tahılının Karadeniz üzerinden
dünyaya ulaşmasını temin
ettik. 

Bu gelişmeyi sağlayan İs-
tanbul Mutabakatı'nın ikinci
ayı dolarken, sevkiyatın her
geçen gün ivme kazanmasını
memnuniyetle izliyoruz. Tahıl
arzının sürdürülmesinin sağ-
lanmasında kritik öneme sahip
bu mutabakat Birleşmiş Millet-
lerin son yıllarda imza attığı en
büyük başarılardan biridir.

Dünyanın dört bir yanında
uluslararası camiadan medet
umanların Birleşmiş Milletlere
besledikleri güven, bu başa-
rıyla yeniden tazelenmiştir. İs-
tanbul Mutabakatı, taraflar
açısından hayati önem arz
eden meselelerde müzakerele-
rin sonuç verdiğini de ispatla-
mıştır." dedi.

"uLuSLararaSı 
TOPLumu kkTC'nİn 

baĞımSıZLıĞını
TanımaYa DaVET

EDİYOruZ"
Cumhurbaşkanı Erdoğan,

geçen yıl düzenlenen BM 78.
Genel Kurulu'nda da BM'ye
yönelik eleştirilerini sürdürdü.
Terörle mücadele, İslam düş-
manlığı ve ırkçılık gibi konu-
larda mesajlarını paylaşan
Erdoğan, Rusya-Ukrayna Sa-
vaşı, Filistin meselesi, Doğu
Akdeniz'deki gelişmelere de
değindi.

Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuri-
yeti'yle ilgili de mesajlar veren
Erdoğan, "Uluslararası top-
lumu, KKTC'nin bağımsızlığını
tanımaya, bu ülkeyle diploma-
tik, siyasi ve ekonomik bağlar
kurmaya davet ediyoruz." ifa-
deleriyle dünya devletlerini
KKTC'yi tanımaya çağırdı. Er-
doğan, ayrıca "Ada'daki BM
Barış Gücü'nden tarafsızlığa
riayet bekliyoruz. İtibarı zede-
lenen bu gücün, Kıbrıs'ta yeni
itibar kaybıyla karşı karşıya
kalmasını istemeyiz." ifadele-
riyle net mesajlar verdi.

Karabağ'ın Azerbaycan
toprağı olduğunu ifade eden
Erdoğan, "Azerbaycan ve Er-
menistan arasındaki görüşme
sürecini başından beri destek-
ledik.

Ancak Ermenistan'ın, bu
tarihi fırsatı yeterince değer-
lendiremediğini görüyoruz. Er-
menistan'ın başta Zengezur
Koridoru'nun açılması olmak
üzere verdiği sözleri yerine ge-
tirmesini bekliyoruz. Artık her-
kesin kabul ettiği gibi Karabağ,
Azerbaycan toprağıdır. Bunun
dışında bir statünün dayatıl-
ması asla kabul edilmeyecek-
tir." dedi.

14'ÜnCÜ kEZ hİTaP
EDECEk

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
24 Eylül'de BM 79. Genel Ku-
rulu'na 14'üncü kez hitap ede-
cek, konuşmanın ana gündem
maddesi İsrail'in Gazze'ye yö-
nelik saldırıları olacak.

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
uluslararası toplumu İsrail'in
saldırılarına karşı durmaya ça-
ğıracak. Erdoğan, zirve kapsa-
mında devlet ve hükümet
başkanlarıyla da görüşmeler
gerçekleştirecek.

Her yıl dünya liderlerini
ABD'nin New York kentinde
bir araya getiren BM Genel
Kurul görüşmelerinin 79'un-
cusu 22 Eylül'de "Geleceğin
Zirvesi" ile açılacak.

Yüksek düzeyli hafta olarak
bilinen ve liderlerin konuşma-
larına ev sahipliği yapılan otu-
rum ise 24 Eylül'de
başlayacak. BM 79. Genel Ku-
rulunda Cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan'ın ilk
gün, üçüncü sırada söz alması
öngörülüyor.

Genel Kurula 190 ülkeden
üst düzey katılım sağlanması
bekleniyor. aa

Cumhurbaşkanı Erdoğan BM’ye 14’üncü 
kez hitap edecek!kez hitap edecek!
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Hareketsizlik kasları zayıflatıyor, boyun 
ve bel fıtığı riskini artırıyor

Hareketsİz bir yaşam
kas-iskelet sistemini ve
omurga sağlığını olumsuz etki-
liyor, sağlık sorunlarına dave-
tiye çıkarıyor. Gün boyu masa
başında sabit bir şekilde çalış-
manın kasların zayıflamasına
ve esneklik kaybına neden
olabileceğini belirten Sağlık
Bilimleri Fakültesi Fizyoterapi
ve Rehabilitasyon Bölü-
mü’nden Dr. Öğretim Üyesi
Gamze Demircioğlu, boyun ve
bel fıtığı riskinin azaltılması
için alınacak tedbirlere dikkat
çekti.   

Demircioğlu, “Ergonomik
bir çalışma alanı oluşturulmalı,
ayarlanabilir yükseklikte bel
destekli bir sandalye kullanıl-
malıdır. Kollar masadan des-
tek almalı, baş öne çıkıyorsa
sandalyeyi masaya yaklaştıra-
rak doğru postür korunmalıdır.
Diz ve kalça 90 derece olmalı,
ayak altına destek konulmalı

ve bacak bacak üstüne at-
maktan kaçınılmalıdır. En
önemlisi, her yarım saatte bir
kalkıp kısa yürüyüşler ve es-
neme hareketleri yapılmalıdır”
dedi. 

Sağlık Bilimleri Fakültesi
Fizyoterapi ve Rehabilitasyon
Bölümü’nden Dr. Öğretim
Üyesi Gamze Demircioğlu,
özellikle gün boyu masa ba-
şında hareketsiz şekilde çalı-
şan kişilerde ortaya
çıkabilecek sorunlara ve bun-
ların önlenmesine ilişkin de-
ğerlendirmede bulundu. 

saatlerce 
Hareketsİz kalmak,

kas-İskelet sİstemİnİ 
olumsuz etkİlİyor 
Günümüzde ofiste özel-

likle masa başında çalışan ki-
şiler için uzun süre masa
başında oturmanın ve bilgisa-
yar ekranına bakmanın yaygın
bir hale geldiğini belirten De-

mircioğlu, “Bu durum, modern
yaşamın bir gerekliliği olarak
kabul edilse de sağlık açısın-
dan ciddi riskler barındırmak-
tadır. Bilgisayar başında uzun
saatler boyunca hareketsiz
kalmak, kas-iskelet sistemi
üzerinde olumsuz etkiler oluş-
turabilir ve çeşitli sağlık sorun-
larına yol açabilir” uyarısında
bulundu. 

kaslar zayıFlıyor, 
esneklİk 

kaybedİlİyor 
Bütün gün bilgisayar ba-

şında hareketsiz kalmanın
kasların zayıflamasına ve es-
neklik kaybına neden olabile-
ceğini belirten Demircioğlu,
“Bu durum bel, boyun, kalça,
diz ve omuz ağrıları, kas gücü
kaybı, el bileği ağrıları ve tuzak
nöropatilerine bağlı uyuşmalar
gibi çeşitli kas-iskelet sistemi
sorunlarına yol açabilir. 

Ayrıca uzun süreli oturma,
kifoz, lordoz gibi omurga
duruş bozukluklarına neden
olabilir. Bunun yanı sıra bel ve
boyun fıtığı gibi kronik ağrıların
gelişmesine de zemin hazırlar”
diye konuştu. 

dolaşım sİstemİ ve 
Gözler de 

etkİlenİyor 
Bilgisayar ekranına uzun

süre bakmanın göz yorgun-
luğu, bulanık görme ve baş
ağrısı gibi sorunları berabe-
rinde getirebileceğini kayde-
den Demircioğlu,
“Hareketsizlik, dolaşım siste-
mini olumsuz etkileyerek
venöz staz ve varislerin oluşu-

muna, ödem ve derin ven
trombozu riskinin artmasına
neden olabilir; bu durum kar-
diyovasküler hastalıkların geli-
şimine yol açabilir.” uyarısında
bulundu. 

Çalışma orta-
mında 

erGonomİk 
ekİpmanlar 

kullanılmalı 
Bu sorunların önlenme-

sinde bazı tedbirlerin alınabile-
ceğini ifade eden Demircioğlu,
fizyoterapi ve rehabilitasyon
yaklaşımlarının, ofis çalışanla-
rının karşılaştığı bu tür sağlık
sorunlarının yönetiminde
büyük önem taşıdığını söyledi.
Dr. Öğretim Üyesi Demirci-
oğlu, “İlk adım, ergonomik de-
ğerlendirmeler yaparak,
çalışma ortamının ve alışkan-
lıklarının yeniden düzenlenme-
sidir. Ergonomik ofis
ekipmanlarının kullanılması,
omurga sağlığını korumak açı-
sından kritik bir rol oynar.
Ayarlanabilir sandalyeler,
uygun yükseklikteki masalar
ve monitörler, doğru oturma
pozisyonunu teşvik eder ve
kas-iskelet sistemi üzerindeki
stresi azaltır” diye konuştu. 

kİşİye özel eGzersİz 
proGramları 

uyGulanabİlİr 
Bel ve boyun fıtığı tedavi

sürecinde, fizyoterapi ve reha-
bilitasyon yaklaşımlarının
geniş bir yelpazede uygulan-
dığını vurgulayan Demircioğlu,
“Fizyoterapistler, kişiye özel
egzersiz programları ile kasla-

rın güçlenmesini, esnekliğin
artmasını ve postürün düzeltil-
mesini sağlar.

Manuel terapi teknikleri,
masaj, mobilizasyon ve kinez-
yoteyp uygulamaları, ağrılı
bölgelerde destek sağlar ve
ağrı yönetimini kolaylaştırır.
Elektriksel stimülasyon, ultra-
son ve sıcak-soğuk tedavileri
gibi fizyoterapi modaliteleri de
bu süreçte yardımcı araçlar
olarak kullanılabilir.

Her bireyin durumu farklı
olabileceğinden, bu tür tedavi
yöntemlerine başlamadan
önce mutlaka bir uzmana da-
nışmak en doğru yaklaşım
olacaktır. Uzmanlar, kişiye özel
tedavi planları oluşturarak en
uygun yöntemleri belirler”
dedi. 

sandalyede bel 
desteğİ sağlanmalı 
Ofis çalışanlarının boyun

ve bel fıtığı riskini azaltması
için bazı tedbirler alabileceğini
ifade eden Dr. Öğretim Üyesi
Gamze Demircioğlu, “Ergono-
mik bir çalışma alanı oluşturul-
malı, ayarlanabilir yükseklikte

bel destekli bir sandalye kulla-
nılmalıdır. Kollar masadan
destek almalı, baş öne çıkı-
yorsa sandalyeyi masaya yak-
laştırarak doğru postür
korunmalıdır. 

Diz ve kalça 90 derece ol-
malı, ayak altına destek konul-
malı ve bacak bacak üstüne
atmaktan kaçınılmalıdır” dedi. 

düzenlİ eGzersİz 
omurGa sağlığını 

koruyor 
Uzun süre aynı pozis-

yonda kalınmaması, belirli ara-
lıklarla ayağa kalkılması
gerektiğini söyleyen Demirci-
oğlu, “Sık sık pozisyon değiş-
tirmek, belirli aralıklarla ayağa
kalkmak ve ofis içinde kısa
yürüyüşler yapmak gerekir.
Düzenli olarak egzersiz yap-
mak, omurgayı destekleyen
kasları güçlendirir ve esnekliği
artırır. Yüzme, yürüyüş, pilates
ve yoga gibi egzersizler, hem
genel sağlık durumunu iyileşti-
rir hem de omurga sağlığını
koruyarak boyun ve bel fıtığı
riskini azaltır” tavsiyesinde bu-
lundu. İHa 

Görme yetisi, dünyayı
keşfetmemize ve bilgi edinme-
mize yardımcı oluyor. Göz sağ-
lığının korunması, görme
yetisinin devamlılığı için hayati
önem taşıyor. Göz Sağlığı ve
Hastalıkları Bölümü’nden Doç.
Dr. Efekan Coşkunseven,
“Görme yetisinin bozulması,
günlük yaşamı zorlaştırıyor ve
bağımsız hareket etmeyi engel-
liyor yani kişinin yaşam kalitesi
ciddi şekilde etkileniyor. Yapay
zeka ve lazer teknolojileri gibi
gelişmeler, göz hastalıklarının
tedavisinde fark oluşturuyor”
dedi.   

Göz hastalıklarının tedavi-
sinde son yıllarda önemli tek-
nolojik ilerlemeler kaydediliyor.
Bu yenilikler, tedavi süreçlerini
daha etkili, hızlı ve hasta dostu
hale getiriyor.

Bilgisayar destekli lazer te-

davilerine ek olarak günü-
müzde yapay zeka, göz hasta-
lıklarının hem teşhisinde hem
de tedavisinde kullanılmaya
başlandı.

Türkiye’de de göz hastalık-
larındaki yeni teknolojiler dün-
yadaki gelişmelere paralel
olarak takip ediliyor. 

Göz Hastalıkları Bölü-
mü’nden. Doç. Dr. Efekan Coş-
kunseven, gelişen teknolojilerin
önemini vurgulayarak şunları
ekledi: 

“Göz topograficihazı gibi
gelişmiş teknolojiye sahip ci-
hazlar aynı yapay zekânın yap-
tığı gibi bütün ihtimalleri
değerlendirip en doğru sonucu
ortaya çıkarabilir. 

Eskiden bir resme bakıp
karar verilirdi şimdi ise cihazlar
bu resme bakarken korneanın
en ince noktasını bulup, sonra

bu en ince noktanın diğer kalın
noktadan ne kadar farkı oldu-
ğunu bulabiliyor. 

Hastanın göz numaralarını,
yaşını, bu yaştaki diğer insan-
larla karşılaştırıp rafine bir
sonuç ortaya çıkartır. Bütün bu
bilgiler ışığında belirli bir ra-
kamsal değer elde edip hasta-
nın risk ölçüsü bulup, bu hasta
keratakonus için riskli diyebil-
mektedir. 

Lazerle göz ameliyatlarında
hastanın keratakonusu olup ol-
maması büyük önem taşır. Bu
cihaz, çeşitli göz hastalıklarının
teşhisinde, tedavi planlama-
sında ve cerrahi operasyon-
larda kritik bir rol oynar.” 

İrİs tanıma 
teknolojİsİ 

Doç. Dr. Efekan Coşkun-
seven, göz hastalıklarının teda-
visinde önemli bir yeri olan
lazer teknolojilerinin daha önce
sadece gözü takip ettiğini ama
gözün kendi ekseni etrafında
dönmesini takip edemediğini
belirterek şunları söyledi: 

“Şimdi iris tanıma teknolo-
jisini öyle bir hale geldi ki; cihaz
göze kitlenerek, gözle beraber
dönmektedir. Böylece astigma-
tın tedavisi başarılı bir şekilde

yapılabilir. 
Eskiden hastanın sadece

gözlük numaralarını girilerek
ameliyat yapılıyordu, yani sa-
dece hastanın gözlük numara-
ları düzeltilebiliyordu. Göz
Numaraları; gözün ön - arka
çapının uzunluğu, lensin kırıcı-
lığı ve korneanın kırıcılığının so-
nucunda oluşur. 

Lazer operasyonlarında
bütün bu veriler kullanılarak
ameliyat yapılmakta, sonra-
sında ise hastalar gözlüklerin-
den kurtulabilmektedir. Lazer
operasyonlarıyla gözdeki abe-
rasyonlar da (ışığın gözde da-
ğılma problemleri)
düzeltilebilmektedir. 

Eskiden astigmat tedavileri
gözün kendi ekseni etrafında
dönmesi tespit edilemediği için
en zor tedavi idi şimdi 6 dere-
ceye kadar astigmat tedavileri
yapılabilmektedir.

Yine katarak ameliyatla-
rında bundan 20 yıl önce kor-
nea 7- 8 milimetre kesilip,
katarakt çıkarılıp, dikiş atılırdı.
Hasta 4-5 gün hastanede ya-
tardı. Şimdi gelinen noktada
hasta sabah geliyor, kan tahlil-
leri alınıyor, ameliyata giriyor,
ameliyattan sonra gözü açık bir

şekilde hastaneden çıkış yapa-
biliyor.” 

katarakt 
amelİyatlarında

Femtosanİye lazer 
yöntemİ 

Göz hastalıklarının Kata-
rakt tedavisinde güncel yön-
temlerden biri olan femtosaniye
lazer teknolojisiyle ilgili de bilgi-
ler veren Doç. Dr. Coşkunse-
ven, şunları söyledi: 

“Katarakt cerrahisinde ke-
silerin daha hassas bir şekilde
yapılmasına imkan tanıyan en
güncel yöntemlerden biri fem-
tosaniye lazerdir.

Bu teknolojide cihaz hasta-
nın gözlerinin 3 boyutlu resim-
lerini çeker. Saniyeler içerisinde
kornea kesileri, merceğin ön
kapsülünün kesilmesi kusur-
suza yakın, doğru lokasyonda,
doğru çapta yapılırken, hasta-
nın astigmatı içinde kapsülde
lazer tarafından işaret konmak-
tadır. Özellikle sert katarakt-
larda, katarakt lazer tarafından
küp küp kesilerek lazer sonrası
yapılan fakoemülsifikasyon
yöntemi de daha az enerji kul-
lanılmasını sağlar. Saniyeler
içinde Femtosaniye lazer yön-
temiyle kornea girişi, kapsülün

istenilen şekilde kesimi, kata-
raktın parçalanması yapıldık
sonra hasta fakoemüsifikasyon
yöntemiyle katarakt parçaları-
nın temizlenerek lensin göz
içine takılması bölümüne alınır.” 

Hastanın bu sırada hiçbir
acı hissetmediğini ileten Doç.
Dr. Efekan Coşkunseven,
“Femtosaniye lazer milimetrik
hesaplamalar yaparak ameliya-
tın başarısını artırmakta hem
hekimlere hem de hastaya kon-
for sağlamaktadır. 

Göz içi lensler de yine son
yıllarda gelişen ve hastaların
görme kalitesini artırmayı he-
defleyen yenilikçi çözümlerdir.
Katarakt ameliyatı sırasında
göz içine yerleştirilen lensler,
yalnızca kataraktı tedavi et-
mekle kalmaz, aynı zamanda
uzak ve yakın görmeyi de iyi-
leştirebilir. 

Multifokal (Edof veya trifo-
kal) lensler, hem uzak hem de
yakın görüşte netlik sağlayarak
gözlük ihtiyacını azaltır. Bu tek-
nolojiler, göz hastalıklarının
daha etkin bir şekilde tedavi
edilmesine imkan tanırken,
hastaların yaşam kalitesini artır-
mayı hedeflemektedir” diye ko-
nuştu. İHa 

“Yapay zeka ve lazer teknolojileri göz hastalıkları 
tedavisinde fark oluşturuyor”

Aşırı stres sindirim sistemimizi de etkiliyor
İnsan varoluşundan bu

yana stresin hayatta kalmanın
temel bir unsuru olduğunu be-
lirten İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Niiar Alioğlu, “Stres yaşama-
saydık karnımızı doyuramaz
ve barınamazdık; ayrıca bağı-
şıklık sistemi hücrelerimiz de
aktive olmazdı.

Fakat burada dikkat edil-
mesi gereken nokta, bu stre-
sin kabul edilebilir seviyede
olması” dedi.   

İç Hastalıkları Uzmanı Dr.
Niiar Alioğlu, “Günümüzde
stres boyut değiştirmiş ve aşırı
bir hal aldı. Bekleyen işler, tra-
fikte geçen uzun saatler ve
dahası stresin seviyesini art-
tırdı. Stresin aşırı seviyelerde

olması ise vücudumuzdaki her
sistem için bir tehdit halinde
olmaya başladı. Stresin tehdit
ettiği önemli sistemlerden bir
tanesi sindirim sistemidir.
Stres sindirim sisteminin den-
gesini bozarak fonksiyonel
dispepsi, peptik ülser ve reflü
gibi hastalıklara neden olabi-
lir”  açıklaması yaptı. 

Stres anında salınan ad-
renalin, kortizol gibi hormonla-
rın salgılanmasına neden
olduğunu vurgulayan Dr. Ali-
oğlu, Bu hormonlara stres hor-
monları adı da verilir. 

Bu salgılar mideyi tahriş
eder. Midede asit seviyesini
yükseltir. 

Genellikle karın bölgesinde

bir rahatsızlık, gerginlik veya
ağrı şeklinde kendini gösterir
diye belirtti. 

“Rahatsızlık, kişiye göre
farklılık gösterebilir” diye
devam eden Dr. Alioğlu;  “Kimi
insanda mide bulantısı, hazım-
sızlık, şişkinlik veya ishal gibi
belirtiler olabilir. Sindirim sis-
temi oldukça karmaşık bir şe-
kilde çalışır.

Hücre içi yollar diğer
organ ve sistemler ile ve hüc-
resel düzeyde hormon ve
elektriksel uyarılar kullanan or-
ganizmalar ile birlikte çalışır.
Bu uyumun bozulması sindi-
rim sorunlarını meydana gel-
mesi demektir” dedi.

Dr. Niiar Alioğlu, dengesiz

ve sağlıksız beslenmenin, si-
gara ve alkol tüketiminin, mi-
deyi aşırı doldurmanın,
uykusuzluğun, yorgunluğun ve
bilinçsiz ilaç kullanımının sin-
dirim sistemi uyumunu boza-
bilir.

Bu uyumun bozulmasına
neden olan en büyük etkenler-
den birinin ise stres olduğunu
vurguladı. Dr. Alioğlu, mide
kaslarında yapılan elektriksel
aktivite ölçümlerinde, stresin
mide hareketlerini bozabilece-
ğini, ayrıca stresin yemek bo-
rusunda yutma zorluğu ve
takılma hissi, ishal, karın ağ-
rısı, bulantı, kabızlık, kusma,
geğirti, dolgunluk ve şişkinlik
gibi problemlere yol açabile-

ceğini belirtti. 
Sorumluluklar stres oluştu-

ruyorsa bu sorumlulukların az-
altılması gerekmektedir diyen
Dr. Niiar Alioğlu, stresin kont-

rol edilmesinde meditasyon,
yoga ve nefes alıştırmaları gibi
rahatlama tekniklerinin yaygın
olarak kullanıldığını vurguladı.
İHa  
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ManiSa Futbol Kulübü’nün
transferin son gününde Hatays-
por’dan kiralık olarak kadrosuna kat-
tığı Armin Hodzic için imza töreni
gerçekleştirildi. İmza töreninde konu-
şan Hodzic, “Takımıma en üst dü-
zeyde katkı sağlamak istiyorum.
Burada büyük başarılar yakalayacağı-
mıza inanıyorum” dedi.

Manisa Futbol Kulübü, son
olarak Trendyol Süper Lig
ekibi Hatayspor’da forma
giyen 24 yaşındaki
Bosna Hersekli
orta saha

oyuncusu Armin Hodzic’i 1 yıl kira-
lık olarak kadrosuna katmıştı. Yeni
transfer Armin Hodzic için imza

töreni gerçekleştirildi. Manisa Futbol
Kulübü ailesine katıl-
dığı için heyecanlı ol-
duğunu ifade eden
Hodzic, “Burada ol-
duğum için çok mut-

luyum ve
heyecanlıyım. Çok ça-

lışıp takımıma
en üst

dü-

zeyde katkı
sağlamak
istiyorum.

Burada takım arkadaşlarımla birlikte
büyük başarılar yakalayacağımıza
inanıyorum ” dedi.
YENİ TRANSFER ARMİN HODZİC KİMDİR?

Yeni sezonda Manisa Futbol Kulü-
bü’nde forma giyecek olan Armin
Hodzic, 29 Şubat 2000 yılında Bosna
Hersek’te dünyaya geldi. Futbola ül-
kesinin Sloboda Tuzla takımında baş-
layan 24 yaşındaki orta saha
oyuncusu daha sonra İspanya’da AD
Alcorcon, Portekiz’de Estoril ve
Bosna Hersek’te Zeljeznicar formaları

giydi. 2023-2024 sezonunda
Trendyol Süper Lig ekiple-

rinden Ha-
tayspor’a
transfer

olarak ülke-
mize gelen

Hodzic, kari-
yerinde 145
resmi maça

çıktı ve 21 gol,
6 asistlik bir performans sergiledi.
Hodzic, Bosna Hersek U18 ve U21
takımlarının da formasını giydi.

Armin Hodzic imzaladı

ManiSa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 6. hafta mücadelesinde sahasında

ağırlayacağı Yeni Malatyaspor maçının ha-
zırlıklarına başladı. 

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1.
Lig’in 6. hafta mücadelesinde 20 Eylül
Cuma akşamı saat 20.00’de Manisa 19
Mayıs Stadyumu’nda Yeni Malatyas-
por’u konuk edecek. Manisa ekibi,
mücadelenin hazırlıklarına Teknik Di-
rektör Çağdaş Çavuş yönetiminde
gerçekleşen antrenmanla başladı. 

Antrenmanda Kocaelispor ma-
çında görev alan oyuncular rejenerasyon

çalışması yaparken diğer oyuncular ise
ısınma hareketlerinin ardından dar alan oyun-

ları oynadı.
Siyah-beyazlılar, bugün yapacağı antrenmanla

Yeni Malatyaspor maçının hazırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK, Malatyaspor’a bileniyorManisa FK, Malatyaspor’a bileniyor

Süper Amatör Küme ekiplerin-
den Yıldızspor 45 Futbol Kulübü,
2024-2025 sezonunu Evrenos Spor
Tesisleri'nde yaptığı antrenmanla açtı.
Açılış antrenmanında kırmızı-siyahlıları
Kulüp Başkanı Hüseyin Bezci, yöneti-

ciler ve altyapı Antrenörleri yalnız bı-
rakmadı.

Yıldızspor 45 Futbol Kulübü, 2024-
2025 sezonunda mücadele edeceği
Süper Amatör Ligi hazırlıklarına start
verdi. Evrenos Spor Tesisleri’nde se-

zonun ilk antrenmanına kurban kese-
rek ve dua ederek başlayan kırmızı-si-
yahlılar, hedefi Bölgesel Amatör Lig
olarak belirledi. Teknik direktör Furkan
Şapçı önderliğinde ilk antrenmanını
gerçekleştiren Yıldızspor 45 Futbol
Kulübü’nü, Başkan Hüseyin Bezci,
Sportif Direktör Bülent Gökkaya, yö-
neticiler ve altyapı antrenörleri yalnız
bırakmadı. 2024-2025 sezonunun tüm
takımlara hayırlı olmasını dileyen Baş-
kan Hüseyin Bezci, teknik heyet ve
oyuncularla antrenman öncesi bir ko-
nuşma gerçekleştirdi.

BAŞKAN BEZCİ: BAŞARILAR DİLİYORUM
Yıldızspor 45 Futbol Kulübü Baş-

kanı Hüseyin Bezci, “Onursal Başka-
nımız Erhan Yıldız’ın sezon öncesi
kadromuza kazandırdığı isimlerle
bugün itibariyle çalışmalarımıza baş-
lıyoruz. Kazasız, sakatlıksız bir sezon
diliyorum. Transferlerimiz hala devam
etmektedir. Görüşme gerçekleştirdi-
ğimiz isimler var. Hem A Takımımız,

hem de altyapımızla bu sezon önemli
işlere hep birlikte ulaşacağız. Onur-
sal Başkanımız Erhan Yıldız’ın bu ta-
kımın başarılı olacağına inancı tam.
Manisa’da takımımıza olan ilgi bizleri
daha da heyecanlandırıyor. Sizle-
rinde bunun farkında olduğunuzu bi-

liyorum. İnşallah bu işi sezon so-
nunda bitireceğiz. Teknik heyetimize
ve sizlere başarılar diliyorum” dedi.
Öte yandan Başkan Hüseyin Bezci
ve yönetim kurulu üyeleri ilk antren-
manı takip ederek, takımı yalnız bı-
rakmadılar. 

Yıldızspor 45 FK çime bastı: Hedef BAL!

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


